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 REPUBLIKA HRVATSKA 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

        GRAD IVANEC 

 

     GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 023-05/18-01/11 

URBROJ: 2186/012-02/05-18-2 

 

Ivanec,  30. studenoga 2018. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 30. studenoga 2018. godine 

 

sastavljen na 18. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj vijećnici, 

Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

Započeto u 18,30 sati. 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

Nazočni: Bračko Čedomir, Brezovec Klaudija, Car Matišić Martina, Debeljak Vladimir, 

Đula Zdenko, Đuras Zdenko, Friščić Ljubica, Grđan Josip, Hudoletnjak Stjepan, Mudri 

Božica, Prašnjak Danica, Sedlar Đunđek Ksenija, Sedlar Ivan, Sever Domagoj, Vidoni 

Nikola, Vlaisavljević Daniel. 

Izostanak je opravdao: Grudiček Miljenko. 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Branko Putarek – 

zamjenik gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić,  Ljiljana Risek, Maja 

Darabuš, Stjepan Vincek, Petra Videc – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – 

Poslovna zona Ivanec d.o.o.,  Katica Levanić – vijećnica Županijske skupštine, Mladen 

Stanko – Ivkom d.d. Ivanec, Pavleković Jelena - Narodna Stranka – Reformisti. 

Sjednicu vodi Ksenija Sedlar Đunđek – predsjednica Gradskog vijeća, pozdravlja sve 

nazočne, konstatira da je od ukupno 17 izabranih vijećnika nazočno 16 vijećnika te će 

se donositi pravovaljane odluke.  

Ksenija Sedlar Đunđek: Prije samog početka sjednice upoznajem vijećnike da su na 

klupe primili materijale pod točkom 2. i 3. dnevnog reda, Izvješće Mandatne komisije o 

prestanku mirovanja mandata vijećnika i prestanku obnašanja dužnosti zamjenika 
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vijećnika u Gradskom vijeću Grada Ivanca i Rješenje o razrješenju i imenovanju člana 

Odbora za izbor i imenovanju. 

 

Također, na klupe ste primili i amandmane pod točkom 4. dnevnog reda: Proračun 

Grada Ivanca za 2019. i projekcije za 2020.-2021. godine, pristigle redoslijedom: 

Amandmani od I do X - Kluba vijećnika SDP-a, Amandman I – vijećnika Nikole Vidonija, 

Amandman II – vijećnika Nikole Vidonija, Amandman I – Kluba vijećnika HDZ-a. 

 

Ponavljam, također se na staklenom stolu nalaze prijavnice za raspravu koje vijećnici 

mogu predati do početka rasprave te moli vijećnike da svoje prijave i raspravu usklade 

s Poslovnikom tj. jedna rasprava po jednoj točki dnevnog reda u svojstvu vijećnika  u 

trajanju od pet minuta ili predsjednika Kluba vijećnika  u trajanju od deset minuta. 

 

Ujedno sam Vas dužna upoznati, sukladno Poslovniku, da je Međustranačko vijeće 

Gradskog vijeća održalo sjednicu na kojoj nisu bili nazočni svi članovi Međustranačkog 

vijeća, a na kojoj su raspravljene točke dnevnog reda današnje sjednice. 

 

Predsjednica Vijeća za sjednicu predlaže dnevni red primljen uz poziv, s obzirom da 

predlagatelj niti nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

 

Svih 16 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednica 

konstatira da je jednoglasno, sa 16 glasova „za“, usvojen sljedeći 

 

D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

1. Zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 13. 

studenoga 2018. godine 

2. Izvješće Mandatne komisije o prestanku mirovanja mandata vijećnika i 

prestanku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika u Gradskom vijeću 

Grada Ivanca te polaganje prisege 

3. Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor  i 

imenovanja 

 

4. Proračun Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcije za 2020. - 2021. 
godine 

 
a) Program javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2019. godinu 

b) Program javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2019. godinu 

c) Program javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad Ivanec  

   u 2019. godini 
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d) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za  

  2019. godinu 

e) Program održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

 
5. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu 

 
6. Odluka o mjerilima za sufinanciranje smještaja djece s područja Grada 

Ivanca u dječje vrtiće za 2019. godinu 
 

7. Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih 
stranaka za 2019. godinu 

 

8. Dopuna Programa razvoja industrijske zone Ivanec za razdoblje 2016. 
-2020. godine 
 

9. Odluka o vrijednosti boda komunalne naknade 

 

 

Aktualni sat 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da su za ovu sjednicu pristigla sljedeća vijećnička 

pitanja, a uzimaju se u obzir kronološkim redom kako su pristigla:   

Pitanja i prijedlozi vijećnika: 

1. Čedomir Bračko: Koje se od aktivnosti iz Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2018. godinu neće realizirati do kraja godine, zbog 

čega i kada će se realizirati? 

 

2. Daniel Vlaisavljević:  Da li se Grad misli uključiti na natječaj koji će najvjerojatnije 

krenuti iduće godine u lipnju mjesecu za energetsku obnovu individualnih 

objekata, kako i na koji način? 
 

3. Zdenko Đuras: Vatrogastvo – radi se o DVD-u Salinovec. Znamo koliko je 

vatrogastvo bitno na području Grada Ivanca i da je trenutno to stvarno jedna 

jedina operativna snaga koja može u svakom trenutku reagirati i izaći na bilo 

kakvu havariju i kakvu nesreću. Znamo da su možda i neki nesporazumi se 

desili po pitanju DVD-a Salinovec. Apeliram ako je moguće da se kroz neku 

budućnost vidi da se vatrogascima osiguraju minimalna sredstva za grijanje i 

određene stvari koje su im potrebe u tom spremištu koje imaju. Grijanje je vrlo 

bitna stavka i po pitanju same vatrogasne spremnosti. Kad vozilo ima vodu na 

kotačima, kad se temperature spuštaju kao što je recimo i danas, tu može doći 

do puno većih troškova, do puno većih problema jer kad se to desi vatrogastvo 

je na neki način nemoguće da izađe van. Mislim da to ne bi trebala biti neka 
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velika stavka, ali da se u budućnosti razmisli, da se sjedne i da se zajedno 

iznađe rješenje. Da se vide ti minimalni tehnički uvjeti koji su potrebni za 

normalno funkcioniranje vatrogastva.  

 
 

4. Zdenko Đuras: Županijska cesta Margečan – Seljanec – pitanje Mjesnog 

odbora. Da se vidi sa ŽUC-om, ukoliko je moguće da se na toj cesti napravi 

proširenje ceste ili nogostup. Djeca svakodnevno idu prema školi, idu prema 

igralištu i vrlo velika je opasnost za same mališane. Sudionici smo i imam prijave 

u nekoliko dana da veliki teretnjaci, šleperi prometuju tom cestom. Ne znam da 

li je kakva dozvola tražena za to ili nije tražena, bilo je i zagrebačkih registarskih 

oznaka i drugih, voze šljunak. Da li je neko gradilište prijavljeno negdje? Dosta 

ih prometuje kroz ono područje za koje je meni poznato da je zabranjeno. 

 
 

5. Zdenko Đula: Pitanje se odnosi na zonu sporta i rekreacije Jezera u Ivancu koja 

je spomenuta kao projekt od lokalnog značaja u Strategiji razvoja Grada Ivanca 

još u 2014. godini. Za tu zonu je izrađen Detaljni plan uređenja. Za tu zonu su 

u nekadašnjim proračunima 2014., 2015. i 2016. godine predviđena neka 

sredstva. Ne znam da li je to realizirano, nisam te detalje istražio do kraja. U 

zadnjim godinama primjećuje se da se s tim projektom stalo. To je vezano 

prvenstveno i uz sport u našem gradu. Pohvalno je da se Grad Ivanec odlučio 

ne financirati županijsku nogometnu akademiju u NK Varaždin, nego da je 

prepoznao da i mi u našem gradu imamo nogometni klub koji ima veliki broj 

djece koji to pohađaju i koji isto tako, što je bilo navedeno još 2014. godine u 

strategiji već onda nisu imali adekvatne uvjete za trening, adekvatno igralište, 

pomoćna igrališta, svlačionice. Vidimo, pokreću se novi projekti, zona sporta i 

rekreacije Lančić-Knapić koja u tim godinama nije bila spominjana. Znam da 

Strategija nije Sveto pismo, ali ako se tamo nešto navelo da je u tom trenutku 

bio prioritet. Zanima me tko i kada je odlučio da to nije prioritet i zašto se na 

tome ništa ne radi. 

 

6. Zdenko Đula: Drugo pitanje je vezano uz informaciju da li je Grad Ivanec prošao 

na interreg natječaju za Muzej planinarstva, da li smo to kandidirali na kraju sa 

slovenskim partnerima, da li je izvršeno bodovanje, koliko smo imali bodova ako 

smo prošli, odnosno da li ćemo dobiti europski novac za muzej planinarstva ili 

ćemo sve graditi gradskim novcem? 

 

 

Odgovori na pitanja vijećnika: 

 

1.  Milorad Batinić: Zahvaljujem gosp. Bračku i gosp. Vlaisavljeviću na pismeno 

postavljenim pitanjima, točno ono što ih zanima, pa će i takav odgovor biti jer 

službe su se mogle pripremiti. 
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Koje se aktivnosti iz Programa gradnje objekta i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu neće realizirati do kraja godine: 

- Stavka glavni gradski trg – čekamo lokacijsku dozvolu 

- Trg u Margečanu – gradnja – radi ne dovršetka projektne dokumentacije. 

Pošto se trg u Margečanu planira graditi na zemljištu koje nije u vlasništvu 

Grada, nego je u vlasništvu škole. Dobili smo suglasnost od Osnovne škole, 

od Županije nismo dobili još ništa. Čeka se suglasnost da se uopće može 

prići izradi glavnog projekta. 

- Projektna dokumentacija spoja Ulica Augusta Cesarca i Stjepana Vukovića 

– po donošenju Urbanističkog plana i novih prometnih rješenja, radi se o 

novoj lokaciji parkirališta, prići će. 

- Rekonstrukcija nerazvrstane ceste u Prigorcu – europski projekti, mjera 

7.4.1. u fazi je realizacije i iduće se godine očekuje dovršetak investicije. 

- Projekt oborinske odvodnje nerazvrstanih cesta u Bedencu – moći ćemo tek 

izraditi po izradi projekta sanitarne kanalizacije Bedenec II, koji je planiran u 

narednoj godini. 

- Šumska cesta Kozjak - Risije – Globoćec – zbog nemogućnosti rješavanja 

imovinsko-pravnih odnosa. Izrađena je projektna dokumentacija, radio se o 

projektu šumske ceste koji nismo mogli sa ljudima dogovoriti načelno niti 

darovanje zemljišta niti otkup dijela zemljišta da bi se ta prometnica mogla 

napraviti. Ljudi nisu željeli prodati zemljište. Ukoliko nemamo riješene 

imovinsko pravne odnose ili pisane suglasnosti da možemo graditi to je 

osnovni razlog zašto se nismo odlučili na gradnju, odnosno neće se moći 

realizirati što mi je izuzetno žao. To je jedan hvale vrijedan projekt, europski 

novac, učešće Grada je svega bilo15% po projektu, a probila bi se 

prometnica od Rajterove ulice praktički nastavak prema Kozjaku i skroz do 

šumske prometnice Žgano vino. Na žalost, ljudi nisu imali razumijevanja, 

nisu shvatili koliko to može biti dobro ne samo za kvalitetno gospodarenje 

šumama, nego može biti i vrlo atraktivna pješačko biciklistička staza. 

 

2. Milorad Batinić: Situacija je trenutno takva, Fond je prije nekoliko godina krenuo 

s tim projektom, međutim naprosto se napustilo iz razloga što Hrvatska želi to 

financirati s europskim novcem. Vlastitog novca nema trenutno. Međutim, 

Europa to ne poznaje da bi se financiralo sa njihovim novcem privatna imovina, 

ulaganje u privatnu imovinu. Ministarstvo graditeljstva trenutno radi pripreme da 

bi moglo početi sa izradom određenog programa koje mora preko Ministarstvu 

regionalnog i  europskih fondova uputiti europskoj komisiji na razmatranje. 

Ukoliko dođe pozitivno očitovanje da se europskim novcem to može raditi, rada 

će se radit i programske  smjernice i tada ćemo tek znati da li će to biti obveza, 

nitko ne može nametati obvezu, vjerojatno dobra volja da li se lokalna 

samoupravo želi uključiti u taj projekt.  Ukoliko ne, nadam se u drugoj polovici 

godine, prema dinamici koje je Ministarstvo graditeljstva zacrtalo pokušati će se 

nacionalnim novcem vidjeti u kojom mjeri, kako i na koji način bi se moglo 

krenuti u to. Fond za zaštitu okoliša je posredničko tijelo u toj situaciji. Vrlo je 

teško u ovom trenutku konkretno odgovoriti kako i na koji način, niti znamo 



6 
 

kriteriji kako će se što, u kojem obimu, koliko će biti učešće nacionalnog novca, 

koliko privatnog vlasnika tako da ni Grad ne može znati u kojoj mjeri. 

 

3. Milorad Bati8nić: DVD Salinovec – mogli ste primijetiti bilo je nekoliko pitanja 

Grad Ivanec ima Vatrogasnu zajednicu, jedno veće društvo DVD Ivanec kao 

centralno društvo i drugo je DVD Radovan, ostalo su manja društva koja su više 

kao potpora glavnim centralnim društvima tako da konkretnu politiku i osobno 

uvijek volim razgovarati s predstavnicima Zajednice i oni bi na neki način 

analogno kao što i Zajednica sportskih udruga Grada Ivanca trebala biti i 

koordinator i na neki način voditi brigu o manjim DVD-ima. Što se tiče DVD-a 

Salinovec. Zašto je uopće došlo do rušenja starog doma, naprosto nije mi jasno. 

Mi smo bili prije toga još negdje prije dvije godine krenuli u razgovor s DVD-ima, 

s udrugama na području Salinovca rado se o našoj staroj školi u Salinovcu i 

tada su se iz DVD-a  i pismeno očitovali da žele participirati, sudjelovati u 

projektu da se stara škola u Salinovcu uredi za potrebe svih udruga, tako i 

vatrogasaca. Onda su se desili izbori, pa se desilo i rušenje toga. Nakon toga 

bilo je jedno vrijeme zatišje, sad vidim da su vjerojatno shvatili i svoju pogrešku. 

U međuvremenu mi smo napravili projekt rekonstrukcije stare škole, kandidirali 

smo na europske fondove, znači prostor bi se uredio za organizacije civilnog 

društva s prostorom za obuku vatrogasaca. Bilo je i na Gradskom vijeću gdje 

smo dali suglasnost. S osnovnim ciljem da sve udruge s područja Salinovca 

prvenstveno, a onda i šire, imaju jedan adekvatan prostor za svoje potrebe i za 

onaj dio prostora koji im treba. Što se tiče ovog dijela što njima treba, što im ne 

treba to mi je sad prvi glas da je njima problem s grijanjem. Očito je taj problem 

s grijanjem bio i prije, a sad kao da su prije imali problem, a sada nemaju. 

Stvarno to ne znam. Prije svega, mislim da bi Zajednica kao takva trebala na 

neki način pokušati iznaći u proračunu za 2019. osigurali smo dodatnih 30.000 

kuna za kapitalne investicije tako da vjerujem da se možda iz tih sredstva može 

Zajednica pobrinuti da im osigura taj minimum. 

 

4. Milorad Batinić: Margečan – Seljanec – slali smo ŽUC-u dopise u zadnjih 

nekoliko godina. Naše namjere, našu spremnost sufinanciranja toga projekta, 

jer svjesni smo problema, sva djeca, prvašići iz Seljanca mahom idu pješice do 

Margečana u školu, a i sami prolaznici. U Margečanu  su i sportski tereni koji su 

za oba dva mjesna odbora, znači veliki broj mještana prolazi. Prije nekoliko 

godina na inicijativu mjesnog odbora zatražili smo i dobivena je zabrana 

prometovanja teških teretnih vozila. Svakako će službe zabilježiti i upozorit 

ćemo ŽUC i policiju da se takve stvari ne dešavaju, osim ukoliko je  nužno radi 

neke investicije. Međutim, ne može biti investicija negdje drugdje nego unutar 

Seljanca i Margečana. Ima obilazni put preko Peca i Završja. Što se tiče samog 

ovog dijela nogostupa, Grad je spreman sufinancirati kao što smo sufinancirali 

sve nogostupe uz županijske ceste. Dobili smo i odgovor na dopis ŽUC-a što 

se tiče nekih drugih stvari koje smo kandidirali i predlagali ŽUC-u isti model, ista 

problematika, dobili smo odgovor da po završetku zimske službe da će tek tada 
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ŽUC raditi program za narednu godinu, a zimska služba završava u 4., 5. 

mjesecu. Malo je neobično, ali vjerojatno  je neka njihova praksa. 

 

5. Milorad Batinić: Za zonu Jezera bio je izrađen Detaljni plan i tada je nakon 

godinu i nešto dana išli smo na jedan dio i promocije tog projekta da se vidi da 

li postoji neki interes. Bilo je iskaza interesa, ne prevelikog, i ideja je da se tamo 

kompletno izmjesti nogometni stadion s tribinama, sa svim onim prostorima, od 

svlačionica, iza neke druge sportske aktivnosti ispod tribina. Međutim, to je 

ogroman novac. Ideja je bila da se pokuša iznaći investitor na postojećem 

stadionu, to je preko deset tisuća kvadrata vrlo atraktivnog zemljišta i da se s 

tim novcem krene tamo u investiciju. U međuvremenu bi se Nogometni klub 

Ivančica snašla i imala takmičenje na nogometnom stadionu u Salinovcu. 

Međutim, nije se realiziralo, a Grad samostalno da krene u ovu investiciju, to je 

preveliki zalogaj. To ne znači da smo odustali od nje. Ona je i dalje od strateškog 

interesa za razvoj sporta, prvenstveno nogometa, ali i neki drugi sportovi i 

sadržaji su planirani na tom prostoru. Bila su osigurana sredstva, radi se o 

osiguranim sredstvima za trim stazu, to je zaseban projekt, ali također u sklopu 

sporta i rekreacije, zove se trim staza Jezera. Radi nemogućnosti rješavanja 

imovinsko pravnih odnosa, što vjerujem sada smo na tragu izmjenama ovog 

zakona, na pragu rješavanja toga, vjerujem da bi se taj projekt mogao     

realizirati kroz dvije godine. Radi se o prometnici koji ima karakter javne 

prometnice. U registru nije javna prometnica, mi smo je uveli i plus jedan dio 

pripadajućeg zemljišta, za koje nam je naprosto Ministarstvo imovine uputilo da 

pokušamo s državnim odvjetništvom riješiti  mirnim rješavanjem spora. 

 

6. Milorad Batinić: Ne, projekt nije prošao na interregu, puno projekata nije prošlo. 

Međutim, to nas nije onemogućilo, nastavljamo ove godine ćemo i iduće godine 

nastavljamo. Da li ćemo uspjeti i povući iduće godine iz Ministarstva kulture, 

ono nas vjerno prati, nisu to neki ekstra iznosi, ali korak po korak vjerujem da 

ćemo u dogledno vrijeme u roku par godina kompletnu površinu staviti u 

funkciju. Ove godine radovi su trebali biti pri kraju, krovište,  da se objekt 

kompletno zatvori i svi oni radovi  koji će biti neće više ovisiti o vremenskim 

uvjetima. 

 

Čedomir Bračko: Sukladno članku 84. Poslovnika nisam razumio gradonačelnika što 

se tiče spoja Cesarčeva - Vukovićeva ulica, to će biti realizirano iduće godine?  

Milorad Batinić: Projektna dokumentacija. Od interesa je za sve pa ću ponoviti. 

Izmjenama plana definirali smo parkiralište za namjenu groblja na starom, pionirskom 

bajeru. S time da je bilo razmišljanja prethodnih godina, svjestan činjenice da nije 

jednostavno riješiti problem, bila su kojekakva razmišljanja, više verzija, da bi se u 

potpunosti zabranio promet, da se negdje iza groblja, na kraju groblja prema 

Matišićima postavi rampa, ili da se ogradi, da je to slijepa ulica. Međutim, da bi mogli 

u tom smjeru promišljati, što smatram da je možda i jedno najkvalitetnije rješenje, 

moramo riješiti spoj groblja zaseoka Matišići, odnosno Cesarčevu ulicu. Iako nismo 
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radili geomehanička istraživanja, što svakako ćemo morati, Cesarčeva ulica se nalazi 

na kliznoj plohi i svjesni te opasnosti da idemo sada po postojećoj trasi raditi određene 

rekonstrukcije i proširenja, bojim se da nećemo učiniti dobro. Stoga se ide na kvalitetnu 

projektnu dokumentaciju, na geomehanička istraživanja. Projektna dokumentacija će 

nam diktirati rješavanje imovinsko pravnih odnosa u konačni da se taj problem u 

cijelosti riješi. Znači, izrada projektne dokumentacije. 

 

Više nije bilo pitanja vijećnika pa predsjednica zaključuje aktualni sat i prelazi na točke 

dnevnog reda. 

 

TOČKA 1. 

Zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane  

13. studenoga 2018. godine 

 

Na upit predsjednice da li ima primjedaba na Zapisnik, istih nije bilo pa se prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica Vijeća konstatira da je Zapisnik sa 17 

sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 13. studenoga 2018. godine, bez 

primjedaba, jednoglasno sa 16  glasova „za“ usvojen. 

 

 

TOČKA 2. 

Izvješće Mandatne komisije o prestanku mirovanja mandata vijećnika i 

prestanku obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Ivanca te polaganje prisege 

 

a) Predsjednica Vijeća poziva predsjednika Mandatne komisije da podnese Izvješće 

Gradskom vijeću. 

Nikola Vidoni – predsjednik Mandatne komisije: Mandatna komisija Gradskog vijeća 

Grada Ivanca na sjednici održanoj 30. studenoga 2018. godine utvrđuje da je dana 15. 

studenoga 2018. godine Čedomir Bračko iz Ivanca, Ulica žrtava hrvatskih domovinskih 

ratova 4a, dostavio obavijest o prestanku mirovanja mandata vijećnika u Gradskom 

vijeću Grada Ivanca. Sukladno članku 79. stavak 7. Zakona o lokalnim izborima 

(„Narodne novine“ br. 144/12 i 121/16), utvrđuje se da s danom 23. studenoga 2018. 

godine Čedomir Bračko nastavlja s obnašanjem dužnosti na temelju prestanka 

mirovanja mandata, kojim trenutkom prestaje mandat zamjeniku vijećnika Daliboru 

Patekaru iz Ivanca, Ljudevita Gaja 13.Mandatna komisija utvrđuje da su sva pitanja 

vezana uz prestanak mirovanja mandata vijećnika te prestanak obnašanja vijećničke 

dužnosti zamjenika vijećnika u Gradskom vijeću Grada Ivanca provedena  u skladu sa 

Zakonom, te isto stavlja Gradskom vijeću na znanje. 



9 
 

Predsjednica Vijeća konstatira da je Gradsko vijeće primilo na znanje  

I Z V J E Š Ć E 

Mandatne komisije o prestanku  mirovanja vijećničkog mandata  

i prestanku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika  

u Gradskom vijeću Grada Ivanca 

 

1. Mandatna komisija Gradskog vijeća Grada Ivanca na sjednici održanoj 30. 

studenoga 2018. godine utvrđuje da je dana 15. studenoga 2018. godine Čedomir 

Bračko iz Ivanca, Ulica žrtava hrvatskih domovinskih ratova 4a, dostavio obavijest 

o prestanku mirovanja mandata vijećnika u Gradskom vijeću Grada Ivanca.  
 

Sukladno članku 79. stavak 7. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ br. 

144/12 i 121/16), utvrđuje se da s danom 23. studenoga 2018. godine Čedomir 

Bračko nastavlja s obnašanjem dužnosti na temelju prestanka mirovanja mandata, 

kojim trenutkom prestaje mandat zamjeniku vijećnika Daliboru Patekaru iz Ivanca, 

Ljudevita Gaja 13. 

 
 

2. Mandatna komisija utvrđuje da su sva pitanja vezana uz prestanak mirovanja 

mandata vijećnika te prestanak obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika 

u Gradskom vijeću Grada Ivanca provedena  u skladu sa Zakonom, te isto stavlja 

Gradskom vijeću na znanje. 

 

 

b) Ksenija Sedlar Đunđek: Sukladno članku 9. Poslovnika Gradskog vijeća, molim 

vijećnika kojemu je verificiran mandat, gospodina Čedomira Bračka, da ustane te 

položi prisegu pred ovim Vijećem. Ja ću pročitati tekst prisege nakon čega će 

vijećnik izgovoriti riječ „prisežem“. 

 

Predsjednica čita tekst prisege koji glasi: 

„Prisežem svojom čašću da ću dužnost člana Gradskog vijeća obavljati savjesno i 

odgovorno i da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona i Statuta 

Grada i poštivati pravni poredak te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Grada 

Ivanca, Varaždinske županije i Republike Hrvatske”. 

Čedomir Bračko izgovara: Prisežem. 

Predsjednica Vijeća čestita novom vijećniku i želi mu dobar rad na sjednicama 

Gradskog vijeća. 

Čedomir Bračko: Zahvaljujem se svima. 

 

Potpisani tekst prisege u prilogu je ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
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TOČKA 3. 

Rješenje o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor  i imenovanja 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Odbor za izbor i imenovanja održao je sjednicu te molim da 

podnese prijedlog za imenovanje člana Odbora za izbor i imenovanja. Molim 

predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja, gđu. Danicu Prašnjak da iznese zaključak 

Odbora. 

Danica Prašnjak: Odbor za izbor i imenovanja održao je danas, 30. studenoga 2018. 

godine, sjednicu te je donio zaključak kojim predlaže Gradskom vijeću da donese 

Rješenje kojim se Dalibor Patekar iz Ivanca, Ljudevita Gaja 13, razrješuje se dužnosti 

člana Odbora za izbor i imenovanja. Također, istim Rješenjem da se Čedomir Bračko 

iz Ivanca, Ulica žrtava hrvatskih domovinskih ratova 4a, imenuje se za člana Odbora 

za izbor i imenovanja. 

Predsjednica daje prijedlog na glasanje. 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 16 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijeto  

 

R J E Š E N J E 

o razrješenju i imenovanju člana Odbora za izbor i imenovanja 

 

I. 

 Dalibor Patekar iz Ivanca, Ljudevita Gaja 13, razrješuje se dužnosti člana 

Odbora za izbor i imenovanja. 

II. 

Čedomir Bračko iz Ivanca, Ulica žrtava hrvatskih domovinskih ratova 4a, 

imenuje se za člana Odbora za izbor i imenovanja. 

 

III. 

Ovo Rješenje objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
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TOČKA 4. 

Proračun Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcije za 2020. - 2021. godine 

 

a) Program javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2019. godinu 

b) Program javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2019. godinu 

c) Program javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad Ivanec  

   u 2019. godini 

d) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za  

  2019. godinu 

e) Program održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

 

Predsjednica Vijeća upoznaje vijećnike da su na klupe primili amandmane, i to 

redoslijedom zaprimanja: 

 

1. Amandmani Kluba vijećnika SDP-a: 

 

AMANDMAN I. 

Glava 00403 Kapitalni projekt K 1000057 Konto 421 umanjuje se za 400.000,00 HRK 

– namjena: Glavni projekt Glavnog gradskog trga. 

Obrazloženje 

S obzirom na to da još uvijek nisu riješeni imovinsko-pravni odnosi u obuhvatu 

uređenja Trga hrvatskih ivanovaca, te da nemamo potvrdu suglasnosti i spremnosti 

vlasnika nekretnina u obuhvatu trga da se uključe u uređenje svojih nekretnina, te 

činjenice da Grad Ivanec očekuje proračunsko financiranje projekta Aglomeracije, 

smatramo da u doglednoj budućnosti neće biti moguće iz proračuna financirati cjelovito 

uređenje trga. Zbog toga predlažemo da se izrada Glavnog projekta odgodi za naredno 

razdoblje, kad se steknu svi preduvjeti za njegovu realizaciju. 

 

AMANDMAN II. 

U Glavi 00502 Aktivnost 100088 Konto 323 umanjuje se za 65.600,00 HRK – namjena 

RE certifikacija gradova s povoljnim poslovnim okruženjem. 

Obrazloženje 

Smatramo da će gradska uprava i bez ovog certifikata i nadalje uspješno obavljati 

poslove iz svoje nadležnosti vezanih uz privlačenje i poslovanje gospodarskih 

subjekata na području Grada Ivanca. 
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AMANDMAN III. 

Glava 00302 Aktivnost 100011 Konto 382 uvećava se za 50.000,00 HRK – namjena 

kapitalne donacije Vatrogasna zajednica. 

 

Obrazloženje 

Prijedlogom Proračuna predloženo je za kapitalne donacije Vatrogasnoj zajednici – 

dobrovoljnim vatrogasnim društvima 640.405,00 HRK. Predlažemo da se taj iznos 

uveća za 50.000,00 HRK i da iznosi 690.405,00 HRK. Povećanje predlažemo kao 

kapitalnu donacije DVD Salinovec za rekonstrukciju i opremanje Vatrogasnog doma, 

kako bi  stvorili minimalne uvjete za funkcioniranje društva. 

 

AMANDMAN IV. 

Glava 00303 Aktivnost 100013 Konto 381 da se uveća za 40.000,00 HRK – namjena 

Tekuće donacije za rad udruga. 

 

Obrazloženje 

U Programu javnih potreba u kulturi Grada Ivanca predloženo je Kulturno-umjetnički 

amaterizam 200.000,00 HRK. Povećanjem će se omogućiti realizacija većeg broja 

programa i projekata kulturno-umjetničkih udruga koje godinama uspješno 

predstavljaju Grad Ivanec i obogaćuju kulturni život Grada Ivanca. 

 

AMANDMAN V. 

Glava 00304 Aktivnost 100018 Konto 381 da se uveća za 130.000,00 HRK – namjena 

tekuće donacije za redovnu djelatnost Zajednice sportskih udruga. 

 

Obrazloženje 

U Programu javnih potreba u sportu Grada Ivanca predviđeno je za Zajednicu sportskih 

udruga Grada Ivanca – programi sportskih udruga tekuća donacija u iznosu od 

650.000,00 HRK. Predlažemo da se ovaj iznos uveća za 130.000,00 HRK i iznosio bi 

780.000,00 HRK, kako bi se omogućilo sportskim udrugama da realiziraju svoje 

programe. Zbog nedostatka sponzorstava udruge su dovedene u težak financijski 

položaj, što se održava na kvalitetu rada i rezultate. 
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AMANDMAN VI. 

Glava 00306 Aktivnost 100031 Konto 372 da se uveća za 92.500,00 HRK – namjena 

pomoć obiteljima i pojedincima. 

Obrazloženje 

U programu javnih potreba u području socijalne skrbi predloženo je za Pravo na 

potporu za novorođeno dijete 185.000,00 HRK, mi predlažemo da se taj iznos u veža 

za 62.500,00 HRK i bude 247.500,00 HRK, te se na taj način poveća i iznos 

pojedinačne potpore. 

U istom Programu predloženo je za Potpore osobama starije životne dobi 150.000,00 

HRK. Predlažemo da se taj iznos uveća za 30.000,00 HRK pa bi iznosio 180.000,00 

HRK i da pravo na tu potporu ostvare svi naši sugrađani s navršenih 75 godina života. 

 

AMANDMAN VII. 

Glava 00305 Aktivnost 1000027 Konto 372 da se uveća za 70.000,00 HRK – namjena 

studentske stipendije. 

Obrazloženje 

Prijedlogom proračuna za 2019. godinu predviđeno je za tu namjenu 230.000,00 HRK. 

Predlažemo da se taj iznos uveća za 70.000,00 HRK i da iznosi 300.000,00 HRK. 

Uvećanje predlažemo kako bi se mogao raspisati natječaj za stipendiranje većeg broja 

učenika koji se školuju za deficitarna proizvodna i uslužna zanimanja. Svjedoci smo 

situacije da našim gospodarstvenicima nedostaje školovanih kadrova za proizvodna i 

uslužna zanimanja. 

 

AMANDMAN VIII. 

Glava 00306 Aktivnost 100032 Konto 381 da se uveća za 17.500,00 HRK – namjena 

tekuće donacije socijalno-humanitarnih udrugama i programima. 

Obrazloženje 

Programom javnih potreba u području socijalne skrbi predloženo je za Udruge 

umirovljenika i udruga osoba s invaliditetom 86.750,00 HRK. Predlažemo da se taj 

iznos u uveća za 17.500,00 HRK i da iznosi 104.250,00 HRK. Ovim povećanjem 

omogućilo bi se udrugama realizirati veći boj programa i projekata. 
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AMANDMAN IX. 

Glava 00406 Aktivnost 100061 Konto 323 da se uvećava za 35.000,00 HRK – namjena 

rashodi za usluge. 

Obrazloženje 

Prijedlogom Proračuna predložen je iznos od 66.000,00 HRK i namijenjen je za 

sufinanciranje odvoza i zbrinjavanje otpada za mještane Jerovca. Predlažemo da se 

taj iznos uveća za 35.000,00 HRK pa bi iznosio 101.000,00 HRK i da se u 

sufinanciranje po istom modelu uključe građani stariji od 70 godina koji žive u 

samačkim domaćinstvima. 

 

AMANDMAN X. 

Glava 00502 Aktivnost 100075 Konto 381 da se uveća za 30.600,00 HRK namjena 

tekuće donacije djelatnost Turističke zajednice. 

Obrazloženje 

Prijedlogom Proračuna predviđeno je za ovu namjenu 150.000,00 HRK. Predlažemo 

da se taj iznos uveća za 30.600,00 HRK i i da bude 180.600,00 HRK. Uvećani iznos 

poslužio bi Turističkoj zajednici za organizaciju obilježavanja Adventa u Ivancu, jer 

smatramo da Ivancu to nedostaje. 

 

2. Amandman vijećnika Nikole Vidonija 

 

U Prijedlogu Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcija za 2020. i 2021. 

godinu predlaže se slijedeće:  

- U Razdjelu 002 - Upravni odjel za poslove gradonačelnika, Glava 00201 - Upravni 

odjel za poslove gradonačelnika, Program 1003 - Financiranje osnovnih aktivnosti, 

Aktivnost A100007 - Odnosi s javnošću, informiranje i promidžba, Konto 323 - 

Rashodi za usluge iznos od 514.000,00 kuna smanjuje se za iznos od 260.000,00 

kuna, tako da novi iznos glasi 254.000,00 kuna. 

 

- U Razdjelu 003 - Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu, 

Glava 00305 – Predškolski odgoj i obrazovanje, Program 1009 – Javne potrebe 

iznad standarda u školstvu, Aktivnost A100027 – Studentske stipendije, konto 372 

– Ostale naknade građanima i kućanstvima iz gradskog proračuna iznos od 

230.000,00 kuna povećava se za 100.000,00 kuna tako da novi iznos glasi 

330.000,00 kuna 
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- U Razdjelu 003 - Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu, 

Glava 00306 – Socijalna skrb, Program 1010 – Program socijalne skrbi i novčanih 

pomoći, Aktivnost A100031 – Pomoć obiteljima i pojedincima, konto 372 – Ostale 

naknade građanima i kućanstvima iz gradskog proračuna iznos od 425.000,00 kuna 

povećava se za 160.000,00 kuna tako da novi iznos glasi 580.000,00 kuna. 

 

O b r a z l o ž e n j e  

Dio sredstava namijenjenih za informiranje i promidžbu Grada Ivanca u iznosu od 

100.000,00 kuna preusmjeravaju se za povećanje studentskih stipendija, i to 

prvenstveno za deficitarna zanimanja. Te se dio sredstava od 160.000,00 kuna 

preusmjerava se za potporu za opremanje djece od drugog do osmog razreda osnovne 

škole na početku školske godine, s obzirom na to da su u proračunu  predviđena 

sredstva kao potpora za opremanje djeteta kod polaska u prvi razred osnovne škole. 

 

3. Amandman vijećnika Nikole Vidonija 

 

U Prijedlogu Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcija za 2020. i 2021. 

godinu predlaže se slijedeće:  

- U Razdjelu 005 - Upravni odjel za proračun, financije i gospodarstvo, Glava 00502 

- Gospodarstvo, Program 1022 – Programi potpora poduzetništvu, Aktivnost 

A100072 – Poslovna zona Ivanec, Konto 386 – Kapitalne pomoći iznos od 

1.230.000,00 kuna smanjuje se za iznos od 400.000,00 kuna, tako da novi iznos 

glasi 830.000,00 kune. 

 

- U Razdjelu 003 - Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu, 

Glava 00306 – Socijalna skrb, Program 1010 – Program socijalne skrbi i novčanih 

pomoći, Aktivnost A100031 – Pomoć obiteljima i pojedincima, konto 372 – Ostale 

naknade građanima i kućanstvima iz gradskog proračuna iznos od 425.000,00 kuna 

povećava se za 400.000,00 kuna tako da novi iznos glasi 825.000,00 kuna 

 

O b r a z l o ž e n j e 

Trgovačko društvo Poslovna zona Ivanec d.o.o. posluje na tržištu već 10 godina, a 

osnovni i najveći izvor prihoda ostvaruje temeljem kapitalnih donacija iz proračuna 

Grada Ivanca. Smatram da bi Poslovna zona Ivanec d.o.o. trebala pronaći dodatne 

izvore prihoda kako bi smanjila preračunsko opterećenje Grada Ivanca.  

Navedena sredstva bi se preusmjerila u fond za pomoć mladim obiteljima kod 

rješavanja stambenog pitanja. Prvenstveno kod kupnje i adaptacije starijih nekretnina 

kojih je na području Grada Ivanca sve više.  
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4. Amandman Kluba vijećnika HDZ-a 
 

AMANDMAN I. 

 

U prijedlogu proračuna Grada Ivanca za 2019. Godinu predlaže se povećanje stavke 

323 unutar aktivnosti A100061 Komunalne usluge za 75.000 kn na iznos 390.000 kn. 

Istovremeno bi se umanjila stavka proračuna 451 za 75.0000 kn na iznos 6.003.000 

kn unutar kapitalnog projekta K100053 Izgradnja i uređenje prometnih površina. 

 

Obrazloženje 

U proračunu Grada Ivanca za 2019. Godinu prikazan je planirani prihod po stavci 

6423 Naknada za korištenje deponije u iznosu 550.000 kn. 

 

U 2018. godini donesena je Odluka Gradskog vijeća „Odluka o pružanju javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i prikupljanja biorazgradivog komunalnog 

otpada (SVVZ ) kojom se kućanstvima s područja naselja Jerovec uvela obveza 

plaćanja odvoza otpada, a jedan od navedenih razloga za to je bio da Grad Ivanec u 

narednim godinama neće imati prihod po osnovi naknade za korištenje deponija iz koje 

se navedeni odvoz financirao svih prethodnih godina. 

 
 

Nadalje, u skladu sa stavovima gradonačelnika iznesenih na zboru građana u Jerovcu 

prema kojima bi kućanstva s područja naselja Jerovec trebala i nadalje biti oslobođena 

plaćanja cijene minimalne javne usluge s kupusištem (CMJUK, tj. Fiksni dio) u cijelosti, 

a ne kao sada 50%, ukoliko će za to biti sredstava u proračunu. 

 

Kako bi se to moglo ispuniti potrebno je osigurati iznos od 150.000 kn što je duplo više 

od predviđenog iznosa po stavci 323. 

 
 

Predsjednica otvara objedinjenu raspravu po ovoj točki dnevnog reda te ujedno 

konstatira da su po ovoj točki dnevnog reda prijave za raspravu podnijeli vijećnici 

Čedomir Bračko i Zdenko Đula. 

 

Čedomir Bračko: Htio bih reči da sam nakon sinoćnje sjednice Međustranačkog vijeća 

možda došao u napast da odustanem od rasprave s obzirom na to da sam stekao 

dojam da predlagatelj ima dovoljan broj ruku da bude proračun usvojen i da teško da 

će biti naši amandmani usvojeni. Ipak ću, poučen dobrim iskustvom stečenim ove 

godine od strane gradske uprave odnosno gradonačelnika, da je ipak uvažio neke 

naše amandmane iz prošle godine za ovogodišnji proračun, prijavio sam se za 

raspravu pa možda to opet poluči dobre rezultate i iduće godine. Osim ovoga što tu 

piše u ovim amandmanima koje ste primili na stol, htio bih reči da su naši amandmani 

ukupno teški 1% gradskog proračuna ili 1,5% prihoda od poreza na dohodak i prireza. 

Znači, nije nam bio cilj da damo amandmane sa višemilijunskim iznosima koje vi ne bi 
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sigurno mogli prihvatiti odmah u startu, s obzirom da bi to na neki način mogu biti alibi 

da ne glasamo za proračun. Dajući ove naše amandmane, htjeli smo predložiti stvari, 

aktivnosti za koje smatramo da su važne, a da iznosi koji su predloženi nisu tako veliki 

da ih predlagatelj i aktualna većina u Gradskom vijeću ne bi mogao  prihvatiti. Kad ste 

u poziciji, odnosno u funkciji predlagatelja, vi ste taj koji predlaže te iznose za pojedine 

aktivnosti, a kad ste u opoziciji onda morate na nekim pozicijama skidati, nekoga 

oštetiti da bi nekome mogli dodijeliti. Ta neugodna situacija je uvijek kod opozicije i 

znam da kod toga treba biti stalno pažljiv i ocijeniti što je najbezbolnije, što će biti 

najbezbolnije za građane našeg grada ako se to iz proračuna kao takvo makne ili se 

umanji. Slijedom toga smo onda i došli do konstatacije da bi u ovom trenutku bilo 

najbezbolnije da se umanji stavka koja je predviđena za izradu glavnog projekta 

gradskog trga. Naime, zbog čega smo došli do tog zaključka? Došli smo do njega zbog 

toga jer je s tim našim glavnim trgom postoje još uvijek neke neraščišćene stvari što 

se tiče imovinsko pravnih odnosa. Nadalje, problem je i taj što sigurno da vlasnici 

nekretnina u zahvatu trga, odnosno koji okružuju trg, na neki način isto moraju biti 

suglasni da učestvuju u uređenju tog trga, na način da urede fasade svojih zgrada itd. 

Bojim se da za sad mi te suglasnosti nemamo i da sami glavni projekt bi neko vrijeme 

stajao u ladici. Treća stvar za koju stvar mislimo da bi bilo dobro da se prvo vidi kad se 

steknu uvjeti izgradnjom prometnice odnosno povezivanje ulice Vladimira Nazora s 

parkiralištem u Ulici Đure Arnolda. Radi se o prometnici koja bi trebala biti iza robne 

kuće. Kad se steknu uvjeti da se promet zatvori u centru grada, da damo tu mogućnost 

da vidimo kako će se taj promet odvijati, kako će to funkcionirati i da nam se potvrdi 

da je to dobar način da se na taj način uredi trg, da nam se ne desi da će nam uređeni 

trg zjapiti prazni i da na njemu neće biti života. To bi bilo najgore što bi mogli napraviti 

da uložimo novac u to, a da na tom trgu ne postignemo onaj efekt koji bi htjeli. Samo 

uređenje trga neće njegove sadržaje podići do kraja, nego se tu trebaju uključiti i neki 

drugi dionici. Zbog stoga smo predložili da se tu umanji, odnosno da se ne ide u taj 

glavni projekt, što ne znači da smo mi protiv uređenja trga. Dapače, ali isto tako voljeli 

bi kad se krene u njegovo uređenje da se uredi do kraja. To je investicija negdje cca 

4,5 milijuna po sadašnjim cijenama. Bojim se da kroz koju godinu više to neće biti 4,5 

nego će biti sigurno koji milijun više. Iza toga moramo imati fiskalne kapacitete, a koje 

bi nam mogle smanjiti obveze koje ćemo imati za provođenje projekta aglomeracije 

gdje Grad isto mora sudjelovati. Isto tako, mi još uvijek imamo jedan objekt kapitalni 

koji će sigurno iziskivati gradske novce bez obzira što apliciramo na razne natječaje, a 

radi se o Muzeju planinarstva gdje još treba uložiti vjerujem znatna sredstva. Bojim se 

da nam to sve skupa neće omogućiti tako brzu realizaciju uređenja trga. Za to sam da 

se projekti završavaju kad se kreće s drugima, kad se paralelno to radi, onda na žalost  

nekako je dojam da ispada da imamo prevelike ambicije. Mislim da bi to bio primjereniji 

način. Drugi amandman koji se tiče na smanjenje, odnosi se na aktivnosti vezane uz 

Re certifikaciju gradova s posebnim poslovnim okruženjem. Smatramo da taj certifikat 

je u konačnici polučio rezultate koje smo htjeli i da gradska uprava stvarno si je dala 

truda da poštuje standarde, najviši koji kad su u pitanju funkcioniranje gradske uprave 

i na neki način posao na Re certificiranju iziskuje od djelatnika dodatne napore. Po 

meni toliko je zakona u proteklih desetak godina donijeto koji obvezuju gradsku upravu 

na poslove koji su nekad bili nezamislivi prije deset, petnaest godina. Jasna je stvar 
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da sa postojećim brojem ljudi u gradskoj upravi je teško zadovoljavati sve te obveze, 

a kad bi se spomenulo povećanje broja zaposlenih, znate da budemo svi odmah 

reagirali. U principu sam protiv toga da se ljude dovodi do iznemoglosti, odnosno da ih 

se tjera da rade neke poslove koji nisu neophodni. Za mene imali oni  certifikat ili ne, 

cijenit ću njihov rad prema zadovoljstvu građana. Treba gledati gradsku upravu, 

omogućiti im da u konačnici ima vremena za građane i za probleme građana, a ne da 

mora zadovoljavati zakonom propisane obveze jer mislim da nismo tu radi toga. Tu 

mislim na zakonu o pravu na pristup informacijama,  sve to  nama izvana izgleda lijepo, 

ali to iziskuje jako puno dodatnog posla koji opterećuje zaposlene u gradskoj upravi i 

smatram da će oni i bez tog certifikata i daje uspješno raditi.  Sad prelazimo na ove 

amandmane kojim predlažemo određena povećanja. Prvo, naš je prijedlog bio uz ovaj 

amandman da se 50.000 kn kao kapitalna donacija prebaci Vatrogasnoj zajednici s 

ciljem da se taj novac preusmjeri u DVD Salinovec, što je i gosp. Đuras u aktualnom 

satu već na neki način  obrazložio zbog čega bi to bilo dobro. Samo mogu reči da kao 

zapovjednik Stožera za zaštitu i spašavanje kad sam to bio, da su iskustva s DVD-om 

Salinovec stvarno bila pozitivna, da su odrađivali sve poslove koje smo mi od njih kao 

Stožer tražili. Bio sam u DVD-u Salinovcu, to su stvarno entuzijastični, mladi ljudi 

kojima treba ipak pomoći na način da se stvore ti minimalni tehnički i higijenski uvjeti 

u domu da bi oni mogli obavljati svoju djelatnost. Sljedeći, IV. amandman je vezan uz 

donacije za rad udruga u iznosu od 40.000 kn, tu se radi o kulturno-umjetničkim 

udrugama. Bio sam član povjerenstva i po funkciji koje je vrednovalo programe i 

projekte udruga u kulturi i uvijek nam je nedostajalo novaca jer toga niti nikad neće biti 

dovoljno, ali mi je uvijek žao da udruge koje se stvarno trude da nemaju više 

mogućnosti za realizaciju svojeg programa, odnosno projekata i to bi bio jedan pomak 

da se još koji program i projekt realizira. Zatim je sljedeći V. amandman koji se odnosi 

na tekuću donaciju za redovnu djelatnost Zajednice sportskih udruga u iznosu od 

130.000 kuna.  Imamo sreću da u Gradu Ivancu stvarno imamo puno sportskih udruga, 

da nam je velik broj mladih uključen u te sportske udruge. Velim, sreću zbog toga jer 

se svi žale da djeca su previše za kompjuterima, da su neaktivna, a i s druge strane to 

je nekakva garancija da će biti ti mladi ljudi zdravi. Ne samo mladi, imamo i starijih 

dobnih kategorija koje se još uvijek aktivno bave sportom. Na žalost su vremena takva 

da je tim svim sportskim udrugama teško. Cijenim to stav predlagatelja da treba ulagati 

u sportsku infrastrukturu da bi se stekli što bolji uvjeti treniranja, ali isto tako morate biti 

svjesni da ti isti klubovi, te iste udruge imaju velike troškove u tim ligaškim 

natjecanjima, odnosno i u drugim oblicima natjecanja koje imaju. Sredstva koja mogu 

dobiti kroz sponzorstva su stvarna minimalna. Teško je u ovim vremenima, tim više što 

zakonodavac još uvijek neće dati mogućnost da se to tretira kao nekakvo oslobođenje 

kod poreza ili slično ako pomažete takvim udrugama. Ovih 130.000 kuna njima nije 

dovoljno ako ste gledali Program sporta za 2019. godinu koliko oni moraju sami 

prikupiti. Divim se Nogometnom klubu Ivančica koji misli s te osnove prikupiti cca 

300.000 kuna sponzorstva, ako to uspiju, svaka im čast. Većina njih se financira većim 

dijelom iz članarina. Sve je u redu to, ali žalosno je ako netko od naše djece zbog 

članarine ne može se učlaniti u klub i baviti se nekom sportskom aktivnošću. VI. 

amandman je vezan uz Program javnih potreba u području socijalne skrbi. Predlažemo 

da se poveća iznos za novorođenčad i to na način da bi se povećale ove jednokratne 
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pomoći, odnosno potpore koje dajemo za novorođenčad na 2.000 kuna. Svi ste 

svjedoci toga koliko košta kad se dijete rodi, mislim na opremu i sve drugo. Nemam tih 

iskustva osobnih, ali od rodbine. A tu su i ostali troškovi. To su stavke koje su velike i 

svaka kuna može dobro roditeljima pomoći. Sljedeći se pod istim tim amandmanom 

odnosi i na potpore osobama starije životne dobi. Predlažem da se to uveća za 30.000 

kuna i na taj način omogući da uključimo još jedno godište da dobije poklon pakete i 

da se priključi druženju u našem restoranu jedne trgovačke firme. Ako imamo 

mogućnosti, ako nam je proračun na neki način porastao u odnosu na 2017. godinu 

za cca 15 milijuna, da možemo i u tim novcima odnosno tom iznosu pronaći i tih 30.000 

kuna. Naime, radi se o tome da vi koji ste bili na tim druženjima primijetili ste da ima 

mjesta jer stariji na žalost ne mogu doći i teško im se kretati, a i mislim da je cilj da se 

u što većem broju ljudima na neki način zahvalimo za sve ono što su napravili u svom 

životu, kroz svoj životni vijek. Po meni je jako dobro kad bi ih bilo svake godine sve 

više, da čim duže žive, ali nažalost danas ih ima jako puno koji neće doživjeti 75 

godina. Sljedeći je VII. amandman, radi se o tome da se uveća stavka za 70.000 kn, 

koja se odnosi na stipendije. Predlažemo to iz razloga jer svi smo svjedoci toga da fale 

našim gospodarstvenicima, obrtnicima, kvalificirana radna snaga kad su u pitanju i 

proizvodne i uslužne djelatnosti. Nadam se, odnosno mišljenja smo da bi na taj način 

u sinergiji sa poslodavcima koji bi sudjelovali također u stipendiranju uspjeli rješavati, 

jer to treba kontinuirano raditi svake godine, taj problem nedostatka tog kadra. Možda 

bi mlade ljude to ponukalo da idu u ta zanimanja koja sad na neki način nisu atraktivna. 

Vjerujem da će postati sve atraktivnija jer će biti sve lakše pronaći posao, samo treba 

mlade ljude potaknuti da se upišu. Sljedeći je VIII. amandman u iznosu od 17.500 kuna 

koji se odnosi na povećanje sredstava namijenjenih za rad socijalno humanitarnih 

udruga. Tu se radi o Udruzi Sunce, Udruzi invalida, HVIDRI  i mislim da su to udruge 

za koje stvarno moramo reči da se bave, odnosno da okupljaju ljude koji su potrebiti i 

isto tako mislim da se ne može reči da se ne trude da bi ostvarili svoje projekte i 

programe i da prikupe novac. Mene uvijek potrese kad vidim članove naše Udruge 

Sunce kad i po ovoj zimi vani stoje i prodaju adventske vjenčiće i sve ono što ide uz 

to, stvarno si daju truda i mislim da zaslužuju da im se i malo više pomogne. Isto tako 

i Udruge umirovljenika kubure sa sredstvima i za redovnu djelatnost, ali  i za programe. 

Nije to neko veliko povećanje, ali znam da su zahvalni za svaku kunu koju dobe za 

iznad onoga što su očekivali. IX. amandman odnosi se na povećanje stavke iz koje se 

sufinanciralo 50% za stanovnike Jerovca za zbrinjavanje otpada. Naime, vi ste na 

Vijeću ove godine obećali da ćete starijim osobama ono pravo koje ste im ukinuli da 

će imati pravo na besplatni odvoz da ćete im to kroz socijalni program ponovno 

omogućiti. Zbog toga i predlažemo, mislim da je ove godine bilo po evidenciji takvih 

samačkih kućanstava gdje su članovi stariji od 70 godina 118 osoba. Bilo bi fer i 

korektno da se obećanje kojeg smo dali da se toga i držimo i da te ljude ako ih ne 

oslobodimo cjelokupnog iznosa, onda barem da ih oslobodimo na način kako su 

oslobođeni  i građani Jerovca, znači 50%.  X. amandman se odnosi na izdvajanje 

30.600 kuna koje bi se transferirali Turističkoj zajednici za organizaciju obilježavanja 

adventa u Ivancu. Ponukani time da, na žalost, smo kroz ove godine u Ivancu bili 

svjedoci toga da nismo imali nekih posebnih događanja vezanih uz to i da nije baš bio 

taj osjećaj adventa, odnosno tih božićnih i novogodišnjih dana, da bi trebalo nekakav 
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iskorak napraviti. Znam da taj iznos sigurno nije dovoljan za nešto ozbiljnije, ali barem 

jedna inicijativa pa bi to možda privuklo i neke investitore, odnosno neke ljude sa novim 

idejama koji bi se uključili i  pronašli u tome i nekakav interes u smislu zarade. Vidimo 

da sredine kao Zagreb, s kojim se ne možemo uspoređivati, Varaždin, pa i manji 

gradovi da su nešto pokrenuli i da to u konačnici na neki način i ljudi dobro prihvaćaju. 

Mislim da si moramo dati u životu i malo oduška i da takve stvari u svakom slučaju su 

dobrodošle. Htio bih samo pohvaliti ovu ideju, odnosno pred realizacijom je, sa ovim 

borovima koji su tu na ovom trokutu, novina koja u svakom slučaju veseli. Želim samo 

reči da želim predlagatelju i svima nama da se prihodovna strana proračuna ostvari 

iduće godine još i bolje nego ste je planirali pa će možda biti nešto i za ove naše 

prijedloge koje možete onda rebalansom uvrstiti, ako ih neće sad prihvatiti. 

 
 

 

 

 

 

Zdenko Đula: Pošto predsjednik našeg Kluba vijećnika nije prijavljen za raspravu, 

obrazložit ću ovaj amandman kojeg je podnio Klub vijećnika HDZ-a. Uvidom u proračun 

Grada Ivanca na prihodovnoj strani se vidi planirani prihod po stavci 6432  - naknada 

za korištenje deponije u iznosu od 550.000 kuna. Ove godine u raspravama koje smo 

imali po temi ove Odluke o pružanju javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada je bilo riječi da tog prihoda u budućnosti za Grad Ivanec neće biti. Vidimo ga 

sad da je tu i stoga smo mi podnijeli amandman da se stanovnici, odnosno 

domaćinstva s područja naselja Jerovec oslobode plaćanja cijene minimalne javne 

usluge u 100%-tnom iznosu, a tako je bilo jer je bilo riječi da će to biti omogućeno 

ukoliko će za to biti prihodovne strane u proračunu. Ti stavovi su ponovljeni na zboru 

građana u Jerovcu. Prema amandmanu bi bilo potrebno podići stavku 323 unutar 

aktivnosti A1061 - komunalne usluge za 75.000 kuna na iznos 390.000 kuna, a 

istovremeno bi se umanjila stavka proračuna 451 za 75.000 kuna na iznos od 

6.003.000 kuna unutar kapitalnog projekta - izgradnja i uređenje prometnih površina, 

a taj kapitalni projekt isto ima dio izvora financiranja po osnovi naknade za korištenje 

deponije, tako da smatram da to ne bi trebao biti problem. To je u obrazloženju našeg 

amandmana. Vezano uz proračun, par osvrta koje bih osobno kao vijećnik naveo. Ako 

pogledamo Program javnih potreba u kulturi Grada Ivanca u 2019. godini vidimo da je 

izostavljeno iz proračuna zaštita arheološkog lokaliteta u centru grada, za što smatram 

da to nije dobro jer vrijeme prolazi i mi imamo tu urbanu džunglu i tome se treba 

pristupiti čim prije. Opet, žalosti me ono obećanje od prije, odnosno moj upit na sjednici 

Gradskog vijeća iz rujna mjeseca, vezano uz realizaciju tog projekta koji je u proračunu 

za 2018. godinu. Bilo je rečeno da se s radovima započinje za deset dana. Nisam 

primijetio ništa, možda netko drugi je. Žalosno je da u 2019. godini po toj stavci niste 

predvidjeli ništa. Nadalje, vezano uz javne potrebe u sportu, nadovezuje se na moje 

vijećničko pitanje. Kad idemo gledati projekciju proračuna za rekreacijski centar 

Lančić-Knapić u trogodišnjem razdoblju, vidimo da je tu riječ o  iznosu od 2 milijuna 

kuna. Nije mi jasno kako to da Grad Ivanec planira investirati u Lančić-Knapić, a da se 

ipak nije pristupilo rješavanju problema sportsko – rekreacijske zone Jezera u Ivancu 

da se to pomakne s mrtve točke. Jasno mi je da su troškovi izrade takvog zahvata u 

prostoru veliki, ali ne mora Grad sagraditi sve u jednoj proračunskoj godini nego se 

treba pristupiti otkupu zemljišta i barem da se pokuša na početku premjestiti 

nogometno igralište na drugu lokaciju pa se onda može razmišljati o prodaji praznog 
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zemljišta u centru grada za što će se sigurno naći investitor i to bi omogućilo daljnje 

izvore financiranja za zonu sporta i rekreacije Jezera. Ako mi to i u narednim godinama 

nećemo imati u proračunu, to se nikad neće niti ostvariti. Za Lančić-Knapić imamo 2 

milijuna planirano, a ipak za centar grada i davno spomenute kapitalne projekte smo 

taj novac negdje po putu izgubili. Nadalje, iz Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture kojemu je izvor onaj plan za sanaciju nerazvrstanih cesta na 

području Grada Ivanca, vidimo tu neku dinamiku koja, nisam siguran da će biti 

izvediva, jer bilo je riječi da će  sanacija, modernizacija nerazvrstanih cesta slijediti 

nakon aglomeracije. Ne vidim da će aglomeracija započeti u 2019. godini, a neki od 

ovih objekata koji se tu nalaze su upravo objekti za koje je predviđena izgradnja 

sanitarne kanalizacije u sklopu cjelokupne aglomeracije Ivanec. Tako da mi se to iz 

moje perspektive ne čini dobar raspored modernizacije prometnica je  mislim da nije 

to usklađeno s aglomeracijom u ovoj drugoj godini. Možda je trebalo napraviti reviziju 

petogodišnjeg plana pa onda to uvrstiti na taj način u proračun. Nisam pripremio kroz 

amandman onu čuvenu adventsku rasvjetu, ali trebalo je to planirati da je bilo volje i 

želje kako smo prije godinu dana razgovarali. Moglo se povećati neki trošak za 

proširenje cjelokupne adventske rasvjete na području grada Ivanca, u krajnjoj liniji i 

obnovu postojeće koja je isto već nekih pet godina u funkciji pa će se sigurno trebati 

zamijeniti jedan dio te opreme. 

 

 

Milorad Batinić: Referirat ću se na raspravu gosp. Bračka u ime Kluba SDP-a. Iako 

amandman nije u skladu s člankom 38. Zakona o proračunu, ali nebitno od toga, 

cijeneći vaše dobre namjere ali isto tako sada vidim da smo već kroz ovaj proračun 

usvojili skoro 75% vašim amandmana, ali djelomično financijski, ne cjelovito. Mi smo 

imali prošle godine za novorođenčad 1.000 kn, a ove godine je 1.500 kn, vi predlažete 

2.000 kn, vrlo ambiciozno. Što se tiče zajednice sportova i ove godine su veći iznosi 

za sport nego što su bili prethodnih godina, i to značajno, pogotovo što se tiče dva 

nogometna kluba gdje su dodatne investicije jer je sport cca 1.400.000 kuna iz 

proračuna. Mislim da je to značajno povećanje. S time da smo na zadnjem sastanku 

sa Zajednicom sportskih udruga, kad se razmatrala problematika financiranja 

Nogometnog kluba Varaždin kao prijedlog, kao model župana da jedinice lokalne 

samouprave to financiraju tada sam otvorio temu i dovršetka strategije sporta i bit će 

dopunjeno s dva člana predstavnika zajednice još u tu radnu grupu da se to što prije 

završi. Konstatacije je bila i s jedne i s druge strane da će strategija razvoja sporta dati 

određene smjernice Zajednici odnosno klubovima da redefiniraju svoje kriterije. Niz 

godina govorim da ima novaca, svjestan sam da nema dovoljno, što ne znači da ih 

neće biti nakon donošenja strategije. Vaš amandman što se sporta tiče u iznosu neću 

kazati, vjerojatno ćemo ga razmatrati za cca godinu dana, ali možda neće niti trebati 

amandman, vjerujem da će biti u proračunu. Što se tiče udruga, programski pristup 

raspodjeli sredstava, valorizaciji programa, to je već dugi niz godina na snazi, pogotovo 

udruge u kulturi preko Vijeća za kulturu raspravlja se, razmatra se, naravno da novaca 

nikada dovoljno. Međutim, nisam siguran koliko je i kvalitetnih programa koje bi 

proračun s obzirom na svoju namjenu mogao isfinancirati i više. Nikada nije bilo upitno, 

naprosto to je bilo diskreciono pravo i voditeljice Vijeća za kulturu i tima ljudi ukoliko 
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ima neki program koji je hvale vrijedan za podržati mimo stavke proračuna da smo 

spremni razgovarati. Do mene nije u tih proteklih godina nije došlo. Vidim da nema 

inovativnih programa, nekakvog kvalitativnog iskoraka u tome dijelu, što ne znači da 

ga neće biti ove godine. Opet napominjem, ne treba biti stavka ta koja je sporna, ali 

program mora biti hvale vrijedan da bi se financirao javnim novcem. Što se tiče 

umirovljenika, mi smo ove godine također pojačali financijski, jednako tako i kroz 

poklone koje nudimo, a vjeruj em da će i sadržaj onog samog okupljanja biti kvalitetniji 

i time i više će koštati, iako je to manje bitno. Ovaj dio što se tiče naknade kućanstvima 

da, morat ćemo, nisam siguran da li ćemo uspjeti stići ove godine izmijeniti Odluku o 

otpadu. Novi Zakon o otpadu prošao je prvo čitanje, u fazi je pred drugo čitanje i jučer 

sam na međustranačkom kazao i dobio sam usmene informacije i potvrdu da su na 

tragu podržavanja mojih prijedloga ono što smo govorili i na Vijeću da se može kroz 

cijenu zbrinjavanja otpada da bude kao alternativa onome što je sada u Zakonu da 

jedinice lokalne samouprave plaćaju drugoj jedinici lokalne samouprave na čijem 

području odlažu otpad. Tako da postoji velika vjerojatnost, nadam se da me ministar 

neće iznevjeriti i na tragu toga ići ćemo i u izmjenu Odluke, isto tako ovaj dio koji ste vi 

predložili samačka domaćinstva, to će se kroz socijalu odraditi. Tako da tu ne bi trebalo 

biti bojazni, ali pričekajmo Zakon. Ono što je isto bilo jedno od pitanja postavljeno da 

bi Zakon na neki način trebao dati prostor da se odlukom ili zaključkom Gradskog 

vijeća ili gradonačelnika može nekoga osloboditi od plaćanja zbrinjavanja komunalnog 

otpada. Generalno načelo je da onečišćivač plaća, tu postoje određene dileme, iako 

vidim da to neki gradovi čine. Ja sam legalista i ukoliko dođe do toga i na tragu toga 

razmišljanja je i Ministarstvo i uspjet ćemo to realizirati. Đačke stipendije da, mogu 

kazati da smo usvojili taj amandman. Dva sastanaka s gospodarstvenicima su bila, na 

Poslovnom klubu gdje smo se vrlo jasno odredili za đačke stipendije. Grad će onom 

poduzetniku tko financira, stipendira đaka, znači radi se o strukovnim zanimanja, 

poduzetniku do 200 kuna financirati stipendiju. Hipotetski poduzetnik financira 

stipendiju 300, 400 kuna, a Grad će dati 200 kuna, ali poduzetniku ne đaku. Znači, taj 

problem đačkih stipendija, ako ga mogu tako nazvati,  rješavamo kroz potpore 

poduzetnicima neovisno što je pozicija u proračunu 20.000, još uvijek nemamo nikoga,  

nitko nije javio na poziv da stipendira bilo koga od đaka. Neće biti sporno, postoji 

mogućnost rebalans proračuna. Mislim da je hvalevrijedno ulaganje u gospodarstvo, u 

strukovna zanimanja, praktički da se osiguraju i radna mjesta s tim. Mogu kazati, iako 

amandman nije moguće usvojiti i to mogu kazati da možete biti zadovoljni s time. Što 

se tiče udruga, i Projektni ured je na dispoziciji i napravio je niz prijava i za udruge, ali 

mora se netko javiti ako hoćeš pomoć. Advent, tu ću odmah pokušati odgovoriti i gosp. 

Đuli. Taj amandman je prihvaćen, iako ga je formalno nemoguće usvojiti. Instalacija 

koja će biti ovdje je na tragu iznosa kojeg ste projicirali, jedna inovacija, neće biti jedan 

bor, bit će šest borova, upravo da se napravi iskorak. Ovaj dio, ostao sam dužan, 

međutim mi smo napravili jednu procjenu aproksimativnu za Ivanec i svih 30 mjesnih 

odbora i nekakav prosjek cijena da se na određenih punktovima, ne kroz čitava naselja, 

stave ukrasi slični ovima koji su ovdje u Ivancu, i to je negdje oko 260-300.000 kuna. 

Ne možemo jedan mjesni odbor osvijetliti, a drugi ne, treći da, ako idemo, idemo prema 

svima i to je procjena. To su napravile naše službe komunala i temeljem ponuda koje 

imamo za ukrase, to su aktualne cijene. Taj program će se precizirati, vidjeti gdje 
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postoji mogućnost za instaliranje toga i bit će dostavljeno pravovremeno, ne uoči 

samog adventa ili Božića, bit će dostavljen na razmatranje Gradskome vijeću da se 

odluči. Organizacija kvalitetnog adventa bez nekih sadržaja puno značajnijih, znači da 

imamo božićni sajam i advent, ne nekakav preveliki muving, morate imati adekvatnu 

opremu, ako želite, neće biti iglui, bile bi obične kućice 5-6 kvadrata koliko je 

primjereno. Da se organizira ništa preveliko, procjena je minimum 300.000 kuna. 

Prema tome, ako smo za Božić odnosno za advent kada to kreće spremni potrošiti 

500-600.000 kuna, vama na odlučivanje. Jerovec, otpad skupljanje, prihvatit ću 

amandman, ali kasnije kod izjašnjavanja u izmijenjenom obliku i stavke treba korigirati. 

Upravo na tragu onoga što sam bio govorio i u Jerovcu na zboru građana, ali koliko se 

sjećam učinit ću sve da ne plaćate, ukoliko će biti u skladu sa Zakonom ta odluka.  Žao 

mi je što tada niste bili tamo, ne prozivam vas, pa da čujete i razmišljanja ljudi, 

vjerojatno su vam prenijeli, očekivao sam da dođete pa da možemo razmijeniti i 

određenih par riječi. Zaštita lokaliteta – činjenica je da je nedostatak takvih ovlaštenih 

stručnih ljudi jedini koji imaju licencu nedostatak je u Hrvatskoj. Gradilište je otvoreno, 

međutim konzervator je morao otići nekoliko dana na drugu lokaciju. Idući tjedan bi se 

trebao vratiti da se to u konačnici konzervira. Lančić-Knapić to je projekcija za naredne 

dvije godine, imali smo prezentaciju idejnog projekta koji je bio u ivanečkim novinama, 

hvalevrijedna lokacija i destinacija buduća i nadam se da će nama porezni prihodi 

naredne godine planirano je i određenih potpora, da li možda kroz europski novac ili 

nacionalna komponenta, jedan hvale vrijedan rekreacijski sadržaj koji je prvenstveno 

ne samo za mještane Lančiće, nego rekao bih i zapadni dio Grada Ivanca. Ima dosta 

kvalitetnu lokaciju. Što se tiče dijela centra Jezera, to sam manje-više sadržajno 

odgovorio, slažem se, to je pitanje opredjeljenja što želimo. Isto tako, možda se ne 

sjećate da se Nogometni klub Ivančica unatrag godinu dana na neki način uspjela 

posložiti. Prijašnjih godina postavljalo je pitanje uopće njihove egzistencije, njihovog 

funkcioniranja. Neovisno o tome jedan takav stadion bi nam trebao. Trenutno, a niti 

prema najavama nema nikakvih europskih fondova, velim općenito europskih koji bi 

mogli sufinancirati jedan takav projekt, to je osnovni razlog. Stoga, prioritete smo 

definirali i ulažemo, a vidi se iz proračuna i 2018. i 2019. koji su nam prioriteti. Trenutno 

sportski centar Jezera nije prioritet. Postoje pretpostavke detaljnog plana, razmišljanja 

su da u nekoj perspektivi  se krene na idejno rješenje da imamo što više zgotovljenu 

projektnu dokumentaciju koja može biti početak aplikacije i razmišljanja o izradi 

glavnog projekta. Petogodišnji program kad smo ga prezentirali i u centru Ivancu i po 

okolnim naseljima, uglavnom  projekt aglomeracija, rubno područje samoga Ivanca i 

sami centar Ivanca, određena dinamika je napravljena tada, ali je tada isto vrlo jasno 

rečeno ukoliko projekt aglomeracije će iz nekih razloga kasniti da se tada radi 

supstitucija. Sad mi je direktor dao odluku da je Ivkom pozvan da aplicira kompletan 

projekt, što je isto jedan, to je bilo u nekakvoj perspektivi, nekoj dinamici, konac godine, 

malo se kasni, to je trebalo biti početkom, krajem ljeta, ali isto obećavajuće da bi 

eventualno taj projekt ukoliko sve prođe u redu, krajem iduće godine bi sve bilo 

spremno za početak gradnje, vremenske prilike će sve diktirati. Ukoliko dođe do toga, 

praksa je da se s mjesnim odborom, s mještanima, mora im se objasniti. Mislim da se 

to odnosi na Mihanovićevu ulicu, gornji dio, o tome smo puno razgovarali, ostavili smo 

Mihanovićevu planiranu s tim iznosom. Upravo je pitanje i same dinamike izvođenja 
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radova. Taj dio Mihanovićeve je u izuzetno lošem stanju. Imamo i procjenu otprilike da 

se krene, to je naravno naš rizik i naša odluka, samo s jednim tanjim slojem izravnanja 

da bude u funkciji da se normalno koristi. Naravno, to nije taj iznos koji je projiciran u 

proračunu. Narednih godina kad se završi, ovisno je o samoj dinamici, tada ide 

kompletna rekonstrukcija. Mihanovića ulica, to područje je u izuzetno lošem stanju. 

Prije svega tu će se konzultirati struka, da li će trebali, ako se ide na taj dio. Znam da 

je Mihanovićeva sporna, za druge ulice nisam siguran. Službe vrlo dobro taj dio prate. 

Gradski trg, to je pitanje politike opredjeljenja što hoćete, kada hoćete i kada možeš i 

kada možeš da li hoćeš. Idejno rješenje je napravljeno, kroz savjetovanje je prošlo i to 

dugo vrijeme je prošlo. Naprosto, iz objektivnih, formalnih razloga ove godine nismo 

uspjeli taj dio realizirati. U fazi smo ishođenja lokacijske dozvole i to je prva 

pretpostavka da se može krenuti, nevezano da li su imovinsko-pravni odnosi riješeni 

ili ne. Lokacijska dozvola je podloga za izradu glavnog projekta. Prema nekom planu, 

realizacija bi trebala krenuti 2020. na 2021. godinu. Cilj je da se kroz dvije proračunske 

godine projekt realizira. Procjena dobro ste naveli da je cca 4,5 milijuna do 5 milijuna 

kuna, govorimo samo o uređenju zone trga bez arheološkog parka. Trg sam ćemo vrlo 

teško moći kandidirati na neki europski, možda nacionalni novac, ali arheološki park 

ima veće šanse kandidirati ga na europski novac. To je prema spoznajama koje imamo 

prema iskustvu dosadašnjih europskih fondova i prema najavama koje daje 

Ministarstvo regionalnog razvoja. Neću puno o BFC pričati, imat ćete priliku na jednoj 

sjednici puno više čuti o tom BFC. U taj projekt smo ušli 2013. godine, bilo je ponuđeno 

pet gradova je ušlo 2013.  godine kroz pilot projekt. To je tada bilo besplatno, inače 

cjenovno je tu negdje i  tada bilo. Financira njemačka vlada i to je bilo za područje 

jugoistočne Europe. Odlučili smo se za to 2012. godine, prije nego što smo postali 

članica Europske unije. To je projekt edukacije, usavršavanja, treninga svih 

zaposlenika, vidljivosti, veće transparentnosti nego što je propisana zakonom, može 

se parirati sa nekim ISO standardima ili nešto slično kao što imaju tvrtke. Ukoliko ste 

prva liga, ukoliko težite k izvrsnosti onda ne smijete propustiti trening. To je upravo to.  

 

Predsjednica konstatira da se za repliku  javio vijećnik Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko: Nakon izlaganja gradonačelnika, mogu samo konstatirati  da imamo 

stvarno puno zajedničkih točaka, ali se razlikujemo po iznosima. Iskreno se nadam da 

to malo povećanje koje mi predlažemo neće biti problem da nam omogućite, odnosno 

da ih prihvatite i da nam omogućite da podržimo proračuna. Što se tiče BFC-a, velite 

da prva liga ne smije propustiti trening, ali isto tako pazite da se ne pretreniraju. 

 

Odgovor na repliku iznosi gradonačelnik. 

 

Milorad Batinić: Činjenica je ti treninzi su dozirani i primjereni. To je zahtjevno, međutim 

kad je ekipa utrenirana, kada nema ozlijeđenih, u punom sastavu, onda funkcionira 

besprijekorno. Što se tiče ovog dijela, rekao sam i u raspravi da sam djelomično 

prihvatio sve amandmana pa s toga razloga, inače je praksa i u Saboru, i na Vijeću 

bila, kada se makar djelomično prihvate amandmani da se podrži proračun. 
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Nakon rasprave za repliku se javlja gosp. Vlaisavljević, ali mu predsjednica Vijeća 

odgovara da se za repliku  mora javiti tijekom rasprave. 

 

S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu, prelazi se na glasanje po 

amandmanima. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje amandmana I. Kluba vijećnika SDP-a? 

 

Amandmani Kluba vijećnika SDP-a: 

AMANDMAN I. 

Glava 00403 Kapitalni projekt K 1000057 Konto 421 umanjuje se za 400.000,00 HRK 

– namjena: Glavni projekt Glavnog gradskog trga. 

 

Očitovanje gradonačelnika na amandman: 

Milorad Batinić: Ne mogu prihvatiti amandman SDP jer nisu dostavljeni u skladu s 

člankom 38. Zakona o proračuna. Moramo se držati forme. Djelomično je prihvaćen. 

Oko 75% amandmana je prihvaćen kroz sam naš proračun, ne u tim financijskim 

iznosima, kao da smo na istom pragu razmišljanja i gradska uprava i ja osobno što se 

toga tiče. Tu su gradske službe koje odgovaraju za zakonitost.  

 

Daniel Vlaisavljević: Sumnjam u to što vi govorite da nije u skladu sa zakonom. 

 

Milorad Batinić: Amandman mora sadržavati stavku sa koje se skida i isti taj 

amandman koja se stavka uvećava za svim ili s djelom tih sredstava. Amandman je 

trebalo strukturirati na način umanjuje se stavka za toliko i toliko, a uvećava se stavka 

konkretno amandman III za 50.000 kuna. U istom amandmanu mora biti i umanjenje i 

uvećanje. Djelomično su prihvaćeni kroz sam proračun. 

 

Čedomir Bračko: Mnemotehnički pretpostavljam da je to tako, ako je to osnovni razlog 

zašto odbijate. Tražimo glasovanje. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Sukladno članku 85. o amandmanu na prijedlog akta s kojim 

se predlagatelj nije suglasio glasuje se odvojeno.  Poziva vijećnike da se glasovanjem 

izjasne tko je za prihvaćanje amandmana I. Kluba vijećnika SDP-a? 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 
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Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje amandmana II. Kluba vijećnika SDP-a? 

AMANDMAN II. 

U Glavi 00502 Aktivnost 100088 Konto 323 umanjuje se za 65.600,00 HRK – namjena 

RE certifikacija gradova s povoljnim poslovnim okruženjem. 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek:Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje 

AMANDMAN III. 

Glava 00302 Aktivnost 100011 Konto 382 uvećava se za 50.000,00 HRK – namjena 

kapitalne donacije Vatrogasna zajednica. 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje 

AMANDMAN IV. 

 

Glava 00303 Aktivnost 100013 Konto 381 da se uveća za 40.000,00 HRK – namjena 

Tekuće donacije za rad udruga. 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje 

AMANDMAN V. 

Glava 00304 Aktivnost 100018 Konto 381 da se uveća za 130.000,00 HRK – namjena 

tekuće donacije za redovnu djelatnost Zajednice sportskih udruga. 
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Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje 

AMANDMAN VI. 

Glava 00306 Aktivnost 100031 Konto 372 da se uveća za 92.500,00 HRK – namjena 

pomoć obiteljima i pojedincima. 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje 

AMANDMAN VII. 

 

Glava 00305 Aktivnost 1000027 Konto 372 da se uveća za 70.000,00 HRK – namjena 

studentske stipendije. 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje 

AMANDMAN VIII. 

Glava 00306 Aktivnost 100032 Konto 381 da se uveća za 17.500,00 HRK – namjena 

tekuće donacije socijalno-humanitarnih udrugama i programima. 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje 
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AMANDMAN IX. 

Glava 00406 Aktivnost 100061 Konto 323 da se uvećava za 35.000,00 HRK – namjena 

rashodi za usluge. 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje 

AMANDMAN X. 

Glava 00502 Aktivnost 100075 Konto 381 da se uveća za 30.600,00 HRK namjena 

tekuće donacije djelatnost Turističke zajednice. 

 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da su za amandman glasovala 3 vijećnika 

te amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Amandman vijećnika Nikole Vidonija: 

 

U Prijedlogu Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcija za 2020. i 2021. 

godinu predlaže se slijedeće:  

- U Razdjelu 002 - Upravni odjel za poslove gradonačelnika, Glava 00201 - Upravni 

odjel za poslove gradonačelnika, Program 1003 - Financiranje osnovnih aktivnosti, 

Aktivnost A100007 - Odnosi s javnošću, informiranje i promidžba, Konto 323 - 

Rashodi za usluge iznos od 514.000,00 kuna smanjuje se za iznos od 260.000,00 

kuna, tako da novi iznos glasi 254.000,00 kuna. 

 

- U Razdjelu 003 - Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu, 

Glava 00305 – Predškolski odgoj i obrazovanje, Program 1009 – Javne potrebe 

iznad standarda u školstvu, Aktivnost A100027 – Studentske stipendije, konto 372 

– Ostale naknade građanima i kućanstvima iz gradskog proračuna iznos od 

230.000,00 kuna povećava se za 100.000,00 kuna tako da novi iznos glasi 

330.000,00 kuna 

 

- U Razdjelu 003 - Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu, 

Glava 00306 – Socijalna skrb, Program 1010 – Program socijalne skrbi i novčanih 

pomoći, Aktivnost A100031 – Pomoć obiteljima i pojedincima, konto 372 – Ostale 

naknade građanima i kućanstvima iz gradskog proračuna iznos od 425.000,00 kuna 

povećava se za 160.000,00 kuna tako da novi iznos glasi 580.000,00 kuna. 



29 
 

 

Predsjednica Vijeća poziva predlagatelja amandmana Nikolu Vidonija da li ima potrebe 

da se očituje. 

 

Nikola Vidoni: Nema potrebe u obrazloženju je sve rečeno. 

 

Predsjednica poziva gradonačelnika da se očituje na amandman. 

 

Milorad Batinić: Amandman ima i formalnu grešku, u trećem stavku sam zbroj je razlika 

od 5.000  kuna, to nije razlog za odbijanje amandmana. Amandman se ne može 

prihvatiti iz razloga što iznos koji se skida odnosi s javnošću, informiranje i promidžba, 

radi se o umanjenju sredstava i praktički s time iznosom bi se ukinule ivanečke novine. 

Ivanečke novine nije nikakav pamflet, to je glasilo Grada Ivanca koje isključivo služi za 

informiranje građana, koje dolazi jedanput mjesečno na kućnu adresu. Bilo je nekih 

prethodnih godina, a i sada vjerojatno ima mišljenje da se radi o politikama, a samo su 

sjednice Gradskog vijeća jedina politika ako se tako može nazvati, izvješće skraćeno 

sa sjednice. To nije nikakav promidžbeni materijal niti gradonačelnika niti Gradskog 

vijeća niti nikakvih službi, već bilten s kojim se informiraju građani. Stoga prijedlog da 

se ta sredstva maksimalno smanje. Što se tiče onog ostatka, mi smo i prethodnih 

Vijeća bila su pitanja koliko se izdvaja za promidžbu, za informiranje, za medije, to je 

više nego primjereno, s obzirom i na naše financijske mogućnosti proračuna, a isto 

tako cilj je da smo transparentni i da nastojim kroz više vrsta medija što više informirati, 

omogućiti građanima dostupnost informacija onoga što se dešava u Gradu. Upravni 

odjel za lokalnu samoupravu – stipendije. I ove godine smo povećali iznos stipendija 

za deficitarna zanimanja tako da smatramo da je to primjereno. Ono što se odnosi na 

stipendije u 2017. godini nitko od prijavljenih studenata nije bio uskraćen od stipendije, 

da li će biti tako i ove godine, to točno ne možemo znati. Smatramo da ovogodišnje 

naknade i iznosi da su primjereni, naravno bilo bi dobro da je puno više, primjereno je 

također i proračunu. Što se tiče opremanje učenika osnovne škole od 1. do 8. razreda, 

za prvašiće smo ove godine osigurali sredstva po prvi puta. Kad bi se išlo s vašim 

prijedlogom, to bi bilo jako zgodno, međutim isto tako vidite da i država ima veliku 

dilemu da li financirati i na koji način udžbenike da budu besplatni upravo jer se radi o 

značajnim materijalnim iznosima. Smatram da naš proračun u ovom trenutku ne može 

izdržati te presije. Nastojat ćemo zadržati ovaj standard što se tiče prvašića, a u 

narednom periodu ukoliko bi se proračun u tolikoj mjeri povećao, što nisam siguran, 

tada možemo raspravljati o tome. Amandman br. I se ne prihvaća. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Da li predlagatelj ostaje kod svog amandmana? 

 

Nikola Vidoni: Ostajem i tražim glasovanje. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje amandmana vijećnika Nikole Vidonija. 
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Nakon glasovanja predsjednica konstatira da ja za amandman glasovao 1 vijećnik te 

amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Amandman vijećnika Nikole Vidonija:  

 

U Prijedlogu Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcija za 2020. i 2021. 

godinu predlaže se slijedeće:  

- U Razdjelu 005 - Upravni odjel za proračun, financije i gospodarstvo, Glava 00502 

- Gospodarstvo, Program 1022 – Programi potpora poduzetništvu, Aktivnost 

A100072 – Poslovna zona Ivanec, Konto 386 – Kapitalne pomoći iznos od 

1.230.000,00 kuna smanjuje se za iznos od 400.000,00 kuna, tako da novi iznos 

glasi 830.000,00 kune. 
 

- U Razdjelu 003 - Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu, 

Glava 00306 – Socijalna skrb, Program 1010 – Program socijalne skrbi i novčanih 

pomoći, Aktivnost A100031 – Pomoć obiteljima i pojedincima, konto 372 – Ostale 

naknade građanima i kućanstvima iz gradskog proračuna iznos od 425.000,00 kuna 

povećava se za 400.000,00 kuna tako da novi iznos glasi 825.000,00 kuna 

 
 

Ksenija Sedlar Đunđek: Molim očitovanje gradonačelnika na amandman vijećnika 

Nikole Vidonija. 

 

Milorad Batinić: Amandman se ne može prihvatiti jer kapitalne pomoći odnose se na 

višegodišnju obvezu dugoročnog kredita koji je Grad sporazumom s Poslovnim zonom 

umjesto Poslovne zone vraća. Kredit je iskorišten za opremanje industrijske i poslovne 

zone. Razlog je dugoročna obveza koja je preuzeta od strane Grada. Što se tiče dijela 

i Poslovna zona je upravo osnovana s ciljem ne da ostvaruje dobit, iako je trgovačko 

društvo, nego kao potporna poduzetnička institucija, da bude potpora poduzetnicima. 

Konkretno, radi za udruge, radi za Grad zajedno s Projektnim uredom. Prema 

istraživanjima u Hrvatskoj negdje preko 75% poduzetničkih institucija i u vlasništvu 

lokalne i regionalne samouprave i nacionalne isključivo se financira javnim novcem. 

Postoji pregled da se isprezentira značaj i koliko je Poslovna zona i Projektni ured 

učinili. Bila je primjedba da bi trebali ići na komercijalno tržite. Projekti u 2018. odrađeni 

da se fakturiralo i naplaćivalo temeljem konvercijalnih cijena koje su važeće u 

Varaždinskoj županiji negdje između 800.-900.000 kuna bi bio prihod. To je sve benefit 

samim poduzetnicima, udrugama, po istim povlaštenim cijenama se fakturiraju i usluge 

Gradu Ivancu. Amandman se ne može prihvatiti iz razloga što se radi o pomoći za 

kreditnu obavezu. 

Ksenija Sedlar Đunđek: Da li ostaje kod svojeg amandmana? 

Nikola Vidoni: Ostajem kod svojeg atamanima i tražim glasanje. 
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Ksenija Sedlar Đunđek: Poziva vijećnike da se glasovanjem izjasne tko je za 

prihvaćanje amandmana vijećnika Nikole Vidonija 

Nakon glasovanja predsjednica konstatira da ja za amandman glasovao 1 vijećnik te 

amandman nema potrebnu većinu i ne prihvaća se. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek:  Amandman Kluba vijećnika HDZ-a: 

 

U prijedlogu proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu predlaže se povećanje stavke 

323 unutar aktivnosti A100061 Komunalne usluge za 75.000 kn na iznos 390.000 kn. 

Istovremeno bi se umanjila stavka proračuna 451 za 75.0000 kn na iznos 6.003.000 

kn unutar kapitalnog projekta K100053 Izgradnja i uređenje prometnih površina. 

 

Predsjednica traži očitovanje gradonačelnika na amandman Kluba vijećnika HDZ-a. 

 

Milorad Batinić: Amandman se prihvaća djelomično u izmijenjenom obliku. Temeljem 

svega onoga što sam i u raspravi govorio što se tiče Jerovca. Moram forme radi 

predložiti svoj amandman: 

 

Umanjuje se pozicija na kapitalnom projektu - Izgradnja i uređenje prometnih površina, 

ekonomska klasifikacija 411 – materijalna imovina – prirodna bogatstva za iznos od 

75.000 kn, na iznos 305.000 kn, a povećava se iznos stavke 323 unutar aktivnosti 

A100061 Komunalne usluge za 75.000 kn, dakle na iznos od 150.000 kn.  

U Programu gradnje objekata  i uređaja komunalne infrastrukture za 2019. godinu, u 

točki 2. Prometnice i prometne površine, točka 6.2. – Otkup zemljišta za parkiralište – 

groblje Ivanec umanjuje se za 75.000 kuna, dakle umanjuje se na iznos od 225.000 

kuna.  

 

Onaj dio ne može se skinuti s ove pozicije koja je jer se ne financira iz ove naknade, a 

iz ove naknade se financira otkup zemljišta za parkiralište u Ivancu. To je jedina razlika. 

Amandman se prihvaća u izmijenjenom obliku s iznosom koji je predlagatelj predložio. 

Predlažem svoj amandman da bi bilo u skladu sa Zakonom o Proračunu. Prihvaća se 

amandman u izmijenjenom obliku, financijski iznos ostaje kao što je predlagatelj Klub 

vijećnika HDZ-a predložio, ali mijenja se pozicija s koje se uzimaju financijska sredstva. 

Morao sam radi forme, ne može se usmeno obrazložiti, dati amandman s koje pozicije 

se skida da bi amandman predlagatelja bio u skladu sa Zakonom o proračunu. 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Da li predlagatelj ostaje kod svojeg amandmana? 

 

Zdenko Đuras: Povlačimo amandman.  

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Ovaj amandman postaje sastavni dio prijedloga Proračuna, a 

ujedno i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2019. 

godinu. 
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Prelazi se na glasovanje o Proračunu Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcije za 

2020. – 2021. godinu i pripadajućim programima. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je  12 vijećnika glasovala „za“, 

4 vijećnika bila su „suzdržana“ te je su s 12 glasova donijeti: 

 

- Proračun Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu, 

KLASA: 400-06/18.01/05, URBROJ: 2186/12-04/16-18-10, koji je u prilogu ovog 

zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

a) 

 

P R O G R A M  

javnih potreba u kulturi 

Grada Ivanca za 2019. godinu 

 

I. 

 

Javne potrebe u kulturi, za koje se sredstva osiguravaju u Proračunu Grada Ivanca, jesu 

kulturne djelatnosti i poslovi, akcije i manifestacije u kulturi od interesa za Grad Ivanec koje su 

ovim programom utvrđene kao  javne potrebe, kao i one koje su utvrđene posebnim zakonom, 

a osobito: 

− djelatnosti i poslovi ustanova kulture, posebice knjižnična i audiovizualna djelatnost,  

udruženja i druge organizacije u kulturi, kao i pomaganje i poticanje umjetničkog i 

kulturnog stvaralaštva, 

− akcije i manifestacije u kulturi što pridonose razvitku i promicanju kulturnog života, 

− investicijsko održavanje, adaptacije i prijeko potrebni zahvati na objektima kulture. 

   

Programom javnih potreba u kulturi usklađuju se interesi i poduzimaju aktivnosti radi 

ravnomjernog kulturnog razvitka grada, utvrđuju se odnosi u financiranju kulture na području 

grada kao cjeline, te usklađuje razvitak i utvrđuje mreža ustanova i drugih organizacija kulture, 

kao i objekata kulture od važnosti za Grad Ivanec.  

Ovim Programom javnih potreba u kulturi utvrđuje se raspored sredstava za ustanove i druge 

organizacije kulture koje su od interesa za Grad Ivanec. 

  

II. 

Ovim Programom određuju se manifestacije od značaja za Grad Ivanec: 

- Dani grada Ivanca  

- Viteški turnir u Ivancu 

- Draga domača rieč  

- Međunarodna smotra dječjeg folklora u Ivancu  
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- Margetje u Margečanu  

- Dani glume u Stažnjevcu 

- Trebitva kuruze  

- Seoske igre u Salinovcu  

- Festival kiparenja motornom pilom u Salinovcu 

- Stažnjevečki susreti  

- Ivonjski fašink  

- Dani bedijenske lončarije  

- Ivanečki rudarski dani  

- Festival duhovne glazbe u Ivancu  

- Nikolinje  

- Božićni koncert.  

 

III. 

Ovim Programom donosi se plan izvršavanja i raspored sredstava Proračuna Grada Ivanca za 

2019. godinu u dijelu javnih potreba u kulturi koji se odnosi na financiranje djelatnosti iz točke 

I. ovog Programa. 

U Proračunu Grada Ivanca za 2019. godinu u razdjelu  - Programska djelatnost: Javne potrebe 

u kulturi, izvršavat će se i raspoređivati tijekom 2019. godine prema slijedećem: 

 

  

 

SREDSTVA 

     ( kn) 

 

 

1. DJELATNOST USTANOVA U KULTURI 

  

 Izvori financiranja 

   Gradska knjižnica i čitaonica „Gustav 

Krklec“ Ivanec 

        

655.820,00 

Grad Ivanec 500.000,00 

Ostali izvori 155.820,00 

 Tekuće i kapitalne donacije - Pučko 

otvoreno učilište  „Đuro Arnold“ Ivanec   

- audio-vizualna i kulturna djelatnost-

tekuća donacija 

- rekonstrukcija kino dvorane-kapitalna 

donacija 

         

      

 

100.000,00 

 

640.000,00    

              

Izvori financiranja 

 

 

Grad Ivanec 

 

Grad Ivanec 

 

 

100.000,00 

 

640.000,00 

2. KULTURNO-UMJETNIČKI 

AMATERIZAM    

         

 

Izvori financiranja 
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Javni poziv za dodjelu sredstava za 

programe udruga u kulturi      

Izravna dodjela                                  

   

200.000,00 

 

10.000,00 

Grad Ivanec 

 

Grad Ivanec 

200.000,00 

 

10.000,00 

3. KNJIŽEVNE I KULTURNE 

MANIFESTACIJE                                           

           

 Obilježavanje blagdana i održavanje 

kulturno zabavnih manifestacija 

- Obilježavanje Dana Grada 

- Obilježavanje blagdana i 

održavanje kulturno zabavnih 

manifestacija 

   

         

300.000,00 

 

 

200.000,00  

Izvori financiranja 

 

Grad Ivanec 

 

 

Grad Ivanec 

 

300.000,00 

 

 

200.000,00 

4. MUZEJ PLANINARSTVA IVANEC            

   

 

2.160.930,26 

Izvori financiranja 

Grad Ivanec 

 

Ministarstvo kulture 

 

 

1.080.465,13 

 

1.080.465,13 

 

 

5. 

 

 

Otkup zbirke stalnog postava 

 

 

250.000,00 

 

 

Izvori financiranja 

Grad Ivanec 

 

Ministarstvo kulture 

50.000,00 

 

200.000,00 

 

 

6.  

 

Izložba Utjecaj obitelji Ožegović na 

svakodnevnicu stanovništva belsko-

radovanskog kraja  

 

 

75.000,00 

Izvori financiranja 

Grad Ivanec 

 

Ministarstvo kulture 

 

5.000,00 

 

70.000,00 
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UKUPNO  

 

4.591.750,26 

 

IV. 

Proračunska sredstva za djelatnost ustanova u kulturi  iz točke III.1. ovog Programa – tekuće 

i kapitalne donacije, u iznosima utvrđenim ovim Programom doznačivat će se ustanovama u 

kulturi mjesečno. 

V. 

Sredstva namijenjena za kulturno umjetnički amaterizam iz točke III.2. isplaćivat će se 

sukladno Pravilniku o financiraju javnih potreba Grada Ivanca („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ br. 44/15). 

VI. 

Sredstva za programe iz točke III.3. za književne i kulturne manifestacije isplaćivat će se 

temeljem zaključka nadležnog tijela, odnosno plaćanjem pojedinačnih računa za potrebe 

organiziranja pojedinih manifestacija, odnosno sukladno odlukama nadležnih tijela Grada. 

VII. 

Sredstva iz programa osigurana u točki III.4., 5.  namijenjena za kapitalne projekte Grada 

Ivanca isplaćivat će se sukladno zaključenim ugovorima za izvođenje radova, nabavu roba ili 

usluga u skladu sa posebnim propisima odnosno ugovorima o sufinanciranju 

programa/projekta, te plaćanjem računa za realizaciju pojedinog programa/projekta.  

VIII. 

Sredstva iz programa osigurana u točki III.6. namijenjena za kulturno-umjetnički projekt 

isplaćivat će se sukladno zaključenim ugovorima za izvođenje radova, nabavu roba ili usluga 

u skladu sa posebnim propisima, odnosno plaćanjem pojedinačnih računa, sukladno odlukama 

nadležnih tijela Grada. 

IX.  

 

Ovaj Program objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije, a primjenjuje se od 

01.01.2019. godine. 
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b) 

 

PROGRAM 

javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2019. godinu 

 

I.  

 

UVOD 

 

Grad Ivanec financijskim sredstvima iz Proračuna sufinancira sportsku djelatnost. Programom 

javnih potreba u sportu Grad Ivanec iskazuje svoje opredjeljenje u ovoj djelatnosti, što je 

sukladno članku 76. stavak 1. Zakona o sportu. 

Sportska djelatnost temelji se na dobrovoljnosti, sklonosti i sposobnosti, gospodarskim 

postignućima, etičkim i moralnim načelima, znanstvenim i stručnim spoznajama te načelima 

olimpijskog pokreta i pravilima sporta. Sport pridonosi zdravom životu građana, odgoju i 

obrazovanju i gospodarskom promicanju društva te je činitelj humanih odnosa među ljudima, 

što su uz promidžbu kroz sportske aktivnosti osnovni motivi za svaku modernu sredinu. 

Zajednica sportskih udruga, sukladno članku 48. Zakona o sportu, predlagač je programa 

javnih potreba u sportu, koji se upućuje Gradskom vijeću na usvajanje. 

Djelatnost Zajednica sportskih udruga definirana je Zakonom o sportu, a odnosi se na: 

- usklađivanje aktivnosti svojih članova, 

- poticanje i promicanje sporta u skladu s Nacionalnim programom sporta, osobito djece, 

mladeži, studenata i osoba s invaliditetom, 

- objedinjavanje i usklađivanje programa sporta, te predlaganje programa javnih potreba 

u sportu i sudjelovanje u njegovu ostvarivanju, 

- skrb o kategoriziranim sportašima, 

- promicanje stručnog rada u sportu i 

- sudjelovanje u skrbi o javnim sportskim građevinama. 

 

 

II. 

 

PROGRAMSKI CILJEVI 

 

Programski ciljevi proizlaze iz trajnih opredjeljenja za razvoj sporta, pri čemu je sport 

sastavnicom razvoja moderne sredine. Ciljevi programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca 

koji će se financirati iz Proračuna Grada Ivanca u 2019. godini, a iz kojih proizlaze i programska 

područja, su sljedeći: 

1. Poticanje i promicanje sporta 

2. Provođenje sportskih aktivnosti djece, mladeži i studenata 

3. Djelovanje sportskih klubova i udruga te Zajednice sportskih udruga 

4. Sportska priprema (trening), organizacija i provedba sustava domaćih i međunarodnih 

natjecanja, te opća i posebna zdravstvena zaštita, 

5. Vođenje kadrovske politike, angažiranjem i eventualnim zapošljavanjem osoba za 

obavljanje stručnih  poslova u sportu, 

6. Sportsko – rekreacijske aktivnosti građana, kao i druge sportske aktivnosti koje su u 

funkciji očuvanja zdravlja, te poboljšanja psihofizičke sposobnosti građana, 
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7. Planiranje, izgradnja i održavanje te korištenje sportskih terena i objekata u vlasništvu 

Grada, s ciljem postizanja optimalnih uvjeta za sve sportske discipline iz aktivnosti 

udruga i klubova na području grada Ivanca, 

8. Sportski programi i sportske manifestacije  od značaja za Grad Ivanec. 

 

O provedbi programa javnih potreba i utrošku sredstava Zajednica sportskih udruga 

Grada Ivanca izvješćivat će tijela gradske uprave u rokovima propisanim ovim Programom. 

 

III. 

Slijedom nabrojanih javnih potreba u sportu, javne potrebe u sportu za koje se sredstva 
osiguravaju iz proračuna Grada Ivanca su programi, odnosno aktivnosti, poslovi i djelatnosti 
od značaja za grad: 
 

Programsko područje Planirani iznos za 2019. g. – u kunama 

1. Djelatnost Zajednice sportskih udruga 650.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 650.000,00 

2. Sportske manifestacije od značaja za Grad    

    Ivanec 

  33.500,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec   33.500,00 

3. Održavanje sportskih terena  50.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec  50.000,00 

4. Najam dvorana 220.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 220.000,00 

5. Školski sportski klubovi 10.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec  10.000,00 

6. Ulaganje u sportske objekte – održavanje i 
oprema 

130.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 
 

 130.000,00 
 

7. Rekreacijski centar Lančić - Knapić 257.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 257.000,00 

8. Izravna dodjela udrugama sukladno Uredbi 
o mjerilima i kriterijima za raspodjelu 
sredstava 

50.000,00 Izvori financiranja 

Grad Ivanec 50.000,00 

 

UKUPNO:  

1.400.500,00   

 

 

IV. 

 

DJELATNOST ZAJEDNICE SPORTSKIH UDRUGA GRADA IVANCA 

 

Za organizirani i natjecateljski sport u proračunu Grada Ivanca osiguravaju se sredstva u 

iznosu od 650.000,00 kuna. 

Uvažavajući javne interese u sportu grada Ivanca, položaj i značaj sportskih klubova i udruga 

u promociji grada, a posebno cijeneći kvalitetu rada s mlađim uzrastom, a sve u cilju 

ostvarivanja Programa javnih potreba u provođenju poticanja i promocije sporta, te sportske 

pripreme, organizacije i provedbe sustava domaćih i međunarodnih natjecanja, a nadasve 
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opće i posebne zaštite sportaša, svi sportski klubovi i udruge organiziranog natjecateljskog 

sporta, a koje djeluju na području grada Ivanca, svrstane su u dvije skupine i to: 

 

A) Natjecateljska skupina: 

1. Rukometni klub "IVANČICA IVANEC" Ivanec 

2. Srednjoškolski ženski rukometni klub Ivanec 

3. Košarkaški klub "IVANČICA" Ivanec 

4. Nogometni klub "IVANČICA" Ivanec 

5. Nogometni klub "MLADOST" Margečan 

6. Kuglački klub "IVANČICA" Ivanec 

7. Klub padobranskog jedrenja "LET" Ivanec 

8. Športski streljački klub "JEDINSTVO" Ivanec 

9. Športsko ribolovno društvo Ivanec 

10. Karate klub Ivanec 

11. Teniski klub „Ivanec 97“ Ivanec 

12.    Taekwon-do klub "HWARANG" Ivanec 

13.  Trkački klub „Ivančica“ Ivanec 

14. Ženski odbojkaški klub Ivanec.  

 

Za navedenu skupinu sportskih klubova i udruga organiziranog natjecateljskog sporta 

utvrđen je, između ostalog, i Kriterij uvažavanja rezultata dosadašnjeg rada i djelovanja, 

popularnost pojedinog sporta, razina natjecanja pojedinog sportskog kluba ili udruge, 

prvenstveno vodeći računa o onima koji moraju imati ekipe za natjecanje, odnosno pogone u 

više dobnih uzrasta ili kategorija, a sve to poradi ispunjavanja propisanih uvjeta (propozicija) 

za sudjelovanje u natjecanju određenog stupnja ili ranga. 

 

B) Rekreacijska skupina: 

Rekreacijsku skupinu koju čine sportski klubovi i udruge na području grada Ivanca koji svoju 

sportsku aktivnost realiziraju kroz organizirana društva za sportsku rekreaciju i sportske 

klubove, koji nisu uključeni u natjecateljski pogon i sustav natjecanja svojih matičnih Saveza, 

a to su: 

 

1. Hrvatsko planinarsko društvo "IVANČICA" Ivanec 

2. Društvo za sportsku rekreaciju "IVANEC" Ivanec 

3. Društvo za sportsku rekreaciju "SALINOVEC" Salinovec 

4. Udruga za kulturu i sport "BEDENEC" Bedenec 

5. Društvo za sportsku rekreaciju „Lančić-Knapić“ Ivanec 

6. Planinarski klub Ivanec 
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7. Shito-ryu Shukokai Union Croatia.  

 

Poticanje sportske rekreacije predstavlja osobito pozitivni sastojak urbanog života. Program je 

usmjeren na rad s predškolskom djecom te s odraslima, posebice osobama treće životne dobi, 

a provoditi bi se trebala  kroz redovne oblike vježbanja, manifestacija, poduke, sportske igre i 

natjecanja, te zajedničke gradske programe. 

 

SPORTSKI PROGRAMI I MANIFESTACIJE  OD ZNAČAJA ZA GRAD  

Za sportske manifestacije i programe od značaja za Grad Ivanec osiguravaju se sredstva  u 

iznosu od 33.500,00 kuna.  

ODRŽAVANJE SPORTSKIH TERENA 

 

Za ostvarivanje ciljeva Programa potrebno je osigurati sredstva za održavanje terena za 

treninge i natjecanja.  

Za održavanje sportskih terena isključivo u vlasništvu grada osiguravaju se sredstva:  

- NK „Ivančica“ Ivanec – 33.000,00 kuna 

- NK „Mladost“ Margečan – 17.000,00 kuna 

 

NAJAM SPORTSKIH DVORANA 

Za najam sportskih objekata na području grada Ivanca - sportske dvorane za potrebe 

održavanja treninga i natjecanja za sportske klubove i udruge s područja grada Ivanca 

osiguravaju se sredstva u visini od  220.000,00 kuna, sukladno zaključenim ugovorima između 

Zajednice sportskih udruga i vlasnika sportskih objekata. 

ŠKOLSKI SPORTSKI KLUBOVI  

Za tekuće donacije sportskim školskim klubovima u osnovnim i srednjoj školi na području grada 

Ivanca osigurano je 10.000,00 kuna za realizaciju  sportskih programa. 

ULAGANJE U SPORTSKE OBJEKTE U VLASNIŠTVU GRADA 

 

Radi održavanja postojećih sportskih objekata u vlasništvu Grada Ivanca, te potrebe za 

stvaranjem preduvjeta sigurnosti sportaša, a prije svega djece i mladih sportaša, te stvaranja 

nužnih uvjeta za bavljenje sportskom aktivnošću, potrebno je nužno izvršiti dodatna ulaganja 

u građevine i opremu na sportskim objektima.  Za iste namjene osiguravaju se sredstva u visini 

od 130.000,00 kuna. 

 

 

 

REKREACIJSKI CENTAR LANČIĆ – KNAPIĆ 

 

Temeljem Idejnog rješenja Sportsko rekreacijskog centra i usuglašenog između Grada Ivanca, 

Mjesnog odbora Lančić – Knapić, te Športskog ribolovnog društva Ivanec i DŠR Lančić – 

Knapić u 2019. godini planira se započeti sa izgradnjom I. faze – igrališta. 
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IZRAVNA DODJELA SREDSTAVA  

Sredstava iz točke III.8.  Programa dodjeljuju se bez objavljivanja javnog natječaja sukladno 

Uredbi o kriterijima, mjerilima i postupcima financiranja i ugovaranja programa i projekata od 

interesa za opće dobro koje provode udruge (NN br. 26/15) u opravdanim i iznimnim 

slučajevima, a  temeljem pozitivnog mišljenja Zajednice sportskih udruga grada Ivanca na 

predanu zamolbu. Po pozitivnom mišljenju Zajednice gradonačelnik donosi Zaključak o 

odobravanju financiranja te se  s udrugom kao korisnikom financijskih sredstava sklapa ugovor 

o izravnoj dodjeli sredstava, što je u skladu s Uredbom i poštivanjem osnovnih standarda 

financiranja vezanih uz planiranje financijskih sredstava, ugovaranje, praćenje financiranja, 

javno objavljivanje i izvještavanje.  

 

V. 

Sredstva osigurana proračunom Grada Ivanca za 2019. godinu iz  točke III. ovog Programa 

realizirati će se: 

1.) Djelatnost organiziranog natjecateljskog sporta za natjecateljsku skupinu i rekreacijsku 

skupinu i djelatnost Zajednice sportskih udruga Grada Ivanca, u ukupnom iznosu od 

650.000,00, točka III.1. ovog Programa,  doznačivat će se Zajednici sportskih udruga Grada 

Ivanca u jednakim mjesečnim iznosima. 

Navedena dinamika može se mijenjati odlukom Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, 

imovinu i javnu nabavu,  na temelju opravdanog zahtjeva Zajednice, uvažavajući pritom 

posebne odredbe i zakonitosti izvršavanja gradskog proračuna. 

 2.) Sredstava iz točke III.2. u iznosu od 33.500,00 za manifestacije i sportske programe 

doznačivati će se Zajednici sportskih udruga Grada Ivanca. Sredstva se dodjeljuju posebnim 

zaključnog nadležnog upravnog tijela, uz obavezu očitovanja Zajednice,  na zahtjev pojedine 

udruge.  

3.) Sredstva iz točke III. 3,4,5,6,7,8. ovog Programa raspoređivati će nadležni Upravni odjel 

posebnim zaključcima, u skladu s ovim programom i općim aktima Grada. Nadležni upravni 

odjel može zatražiti mišljenje Zajednice sportskih udruga Grada Ivanca. 

VI. 

Zadužuje se Zajednica sportskih udruga Grada Ivanca za daljnji prijenos proračunskih 

sredstava sportskim udrugama i klubovima u skladu s posebnim propisima koji propisuju 

financiranje  projekata i programa udruga financijskom sredstvima iz javnih izvora, odnosno 

sukladno Ugovoru između Grada Ivanca i Zajednice sportskih udruga Grada Ivanca. 

Posebne i pojedinačne zahtjeve sportskih udruga koji budu iskazani i podneseni tijekom 

godine rješavat će Zajednica sportskih udruga Grada Ivanca na teret ukupno odobrenih 

sredstava.  

Zajednica sportskih udruga Grada Ivanca obvezuje se podnositi Gradonačelniku putem 

Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu, polugodišnja izvješća  o 

realizaciji i prijenosu proračunskih sredstava sportskim udrugama i klubovima, kriterije za 

raspodjelu odnosno ocjenu pojedinih programa po skupinama, te izvješća o utrošku sredstava 
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sukladno posebnim propisima, javnom pozivu za dodjelu sredstava i ugovorima o financiranju 

programa i projekata udruga iz djelatnosti sporta. 

VII. 

 

Ovaj Program objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije, a primjenjuje se od 

1. siječnja 2019. godine. 

 

c)  

PROGRAM 

JAVNIH POTREBA U PODRUČJU SOCIJALNE SKRBI 

ZA GRAD IVANEC U 2019. GODINI 

 

I. 

 

Ovim Programom donosi se plan rasporeda sredstava proračuna Grada Ivanca za 2019. 

godinu u dijelu socijalne skrbi koji se odnosi na financiranje  javnih potreba u području socijalne 

skrbi u Gradu Ivancu.  

Oblici i mjere socijalne skrbi koje ovim Programom ustanovljava Grad Ivanec, sukladno Odluci 

o socijalnoj skrbi,  obuhvaćaju, osim prava na naknadu za troškove stanovanja i prava na 

troškove ogrijeva koje ostvaruju temeljem Zakona, i slijedeća prava:  

− pravo na podmirenje dijela troškova stanovanja sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi, 

− pravo na jednokratnu novčanu pomoć, 

− pomoć u naravi po pojedinačnim zahtjevima, 

− pravo na potporu za novorođeno dijete, 

− pravo na sufinanciranje maturalnih i đačkih putovanja, 

− pravo na podmirenje troškova usluge pomoći u kući, 

− pravo na potporu osobama starije životne dobi starije posebnim zaključkom 

gradonačelnika,  

− pravo na sufinanciranje nabave ogrijeva 

− sufinanciranje rada udruga umirovljenika i osoba s invaliditetom , 

− potpora za opremanje djeteta kod polaska u prvi razred osnovne škole.  

 

II. 

 

U Proračunu Grada Ivanca za 2019.g. - Programska djelatnost – Program socijalne skrbi i 

novčanih pomoći,  u iznosu od 705.475,00 kn izvršavat će se sukladno zakonskim propisima, 

općim i posebnim aktima Grada Ivanca, tijekom 2019. godine prema slijedećem: 

 

MJERE I OPSEG SOCIJALNE SKRBI Izvori 

financiranja 

Visina 

sredstava / 

HRK 

1. Podmirenje dijela troškova stanovanja sukladno Zakonu 

o socijalnoj skrbi 

Grad Ivanec 60.000,00 
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2. Pravo na potporu za novorođeno dijete Grad Ivanec 185.000,00 

3. Udruge umirovljenika i udruge osoba s invaliditetom Grad Ivanec   86.750,00 

4. Potpora osobama starije životne dobi Grad Ivanec   150.000,00 

5. Sufinanciranje nabave ogrjeva   Varaždinska 

županija 

  50.000,00 

6. Sufinanciranje maturalnih i đačkih putovanja Grad Ivanec   5.000,00 

7. Pravo na podmirenje troškova usluge pomoći u kući  Grad Ivanec   13.725,00 

8. Jednokratne novčane pomoći – pomoć po pojedinačnim 

zahtjevima  

Grad Ivanec    10.000,00 

9. Pomoć u naravi po pojedinačnim zahtjevima Grad Ivanec    45.000,00 

10. Izravna dodjela sredstava udrugama  Grad Ivanec 10.000,00 

11. Potpora za opremanje djeteta kod polaska u prvi razred 

osnovne škole 

Grad Ivanec 90.000,00 

UKUPNO: 705.475,00 

 

III. 

Izvršavanje sredstava iz točke II. ovog Programa vršiti će se sukladno Odluci o socijalnoj skrbi 

Grada Ivanca ( „Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 18/15 i 36/18) , posebnim 

zakonskim propisima , općem aktu za izvršavanje proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu i 

Pravilniku o pravima iz socijalnog programa Grada Ivanca („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ br. 32/15 i 1/18).  

 

IV. 

Ovaj Program javnih potreba u području socijalne skrbi objavit će se u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije, a primjenjuje se od 1. siječnja 2019. godine. 

 

 

d) 

PROGRAM GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE ZA 2019. GODINU 

 

Ovim se Programom gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 

Grada Ivanca za 2019. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja 

određuje gradnja objekata i uređaja komunalne infrastrukture: 

- javnih površina, 
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- prometnica i prometnih površina, 
- javne rasvjete, 
- gospodarenja komunalnim otpadom, 
- odvodnja i pročišćavanje otpadnih voda. 
Ovim se Programom određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture, te iskaz financijskih sredstava potrebnih za 

ostvarivanje programa s naznakom izvora financiranja po djelatnostima. 

 

I. SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA S NAZNAKOM IZVORA 
FINANCIRANJA 
 

Sredstva potrebna za ostvarivanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2019. osigurat će se iz komunalnog doprinosa, naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada, ostalih prihoda proračuna Grada Ivanca, te drugih izvora 

utvrđenih posebnim propisom, kako slijedi: 

-  Opći porezni prihodi 6.083.000,00 kn 

-  Prihod od komunalne naknade 480.000,00 kn 

-  Prihod od komunalnog doprinosa 800.000,00 kn 

-  Prihod od sufinanciranja građana 10.000,00 kn 

-  Prihod od vodnog doprinosa 60.000,00 kn 

-  Prihod od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 40.000,00 kn 

-  Prihod od naknade za dodjelu grobnih mjesta 220.000,00 kn 

-  Prihod od naknade za korištenje odlagališta 475.000,00 kn 

-  Prihod od kapitalnih potpora drugih JLS 83.000,00 kn 

-  Prihodi od kapitalnih potpora Ministarstava 1.550.000,00 kn 

-  Prihodi od pomoći (EU projekti) 1.850.000,00 kn 

 

Sredstva za financiranje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2019. rasporediti će se za financiranje gradnje objekata i uređaja po djelatnostima:  

- javne površine  
- prometnice i prometne površine 

  
- javna rasvjeta  
- gospodarenja komunalnim otpadom 
- odvodnja i pročišćavanje otpadnih voda. 

Iskaz financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje Programa s naznakom izvora 

financiranja i rasporeda sredstava po djelatnostima sadržan je u dijelu Programa u kojem se 

određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture. 
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Troškovi gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture procijenjeni su temeljem 

važećih cijena gradnje tih ili sličnih objekata u vrijeme izrade ovog programa, te će se točan 

opseg i vrijednost radova utvrditi nakon ishođenja tehničke dokumentacije i provedenog 

postupka nabave. 

 

II. GRADNJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 
 

1. JAVNE POVRŠINE  
 

1.1. U smislu ovog Programa, pod gradnjom javnih površina podrazumijeva se 
gradnja i uređenje javnih prometnih površina (trgovi, pločnici, javni prolazi, šetališta 
i sl.), javnih zelenih površina (dječja igrališta s pripadajućom opremom, parkovi,  javni 
športski i rekreacijski prostori i sl.), te javnih objekata i uređaja (oglasni stupovi, javni 
satovi, groblje, tržnica i drugi slični objekti i uređaji), a u nastavku se daje opis poslova 
s procjenom troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja javnih površina, sa 
iskazanim izvorom financiranja za djelatnost: 
 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova 
Plan za 2019. 

JAVNE POVRŠINE  1.633.000,00 

1. GRADNJA I UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA 220.000,00 

1. Uređenje dječjih igrališta na području Grada Ivanca 
220.000,00 

1.1. Projektna dokumentacija 
20.000,00 

1.2. Gradnja 100.000,00 

1.3. Oprema 100.000,00 

2. GRADNJA I UREĐENJE TRGOVA I PARKOVA 705.000,00 

2.1. Uređenje Malog parka u Ivancu 
10.000,00 

2.1.1. Oprema 
10.000,00 

2.2. Glavni gradski trg 400.000,00 

2.2.1. Glavni projekt 400.000,00 

2.3. Rekonstrukcija poligona kod Osnovne škole 155.000,00 

2.3.1. Gradnja 130.000,00 

2.3.2. Oprema 20.000,00 

2.3.3. Nadzor 5.000,00 

2.4. Trg u Margečanu 100.000,00 

2.4.1. Gradnja 80.000,00 
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2.4.2. Nadzor 20.000,00 

2.5. Tržnica 40.000,00 

2.5.1. Projektna dokumentacija 40.000,00 

3. GRADNJA I UREĐENJE GROBLJA 708.000,00 

3.1. Gradnja i uređenje groblja – Ivanec 300.000,00 

3.1.1. Gradnja 300.000,00 

3.2. Gradnja i uređenje groblja – Radovan, Margečan, Prigorec 270.000,00 

3.2.1. Gradnja 220.000,00 

3.2.2. Projektna dokumentacija (proširenje groblja 

Margečan) 

50.000,00 

3.3. Gradnja i uređenje groblja u Kamenici – grobna kuća 33.000,00 

3.3.1. Kapitalna donacija 33.000,00 

3.4. Gradnja groblja – grobnice i okviri 105.000,00 

3.4.1. Gradnja 105.000,00 

Izvori financiranja:  

1. Točka 1.2. komunalni doprinos 60.000,00 kn, naknada za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada 40.000,00 kn, 

2. Točka 1.3. komunalni doprinos 60.000,00 kn, 40.000,00 kn iz općih poreznih 
prihoda Proračuna 

3. Točka 3.1.1. komunalni doprinos 60.000,00 kn, 115.000,00 kn naknada za dodjelu 
grobnog mjesta, 125.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

4. Točka 3.2.1. komunalni doprinos 100.000,00 kn, 83.000 kn iz kapitalnih potpora 
drugih JLS 37.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

5. Točka 3.4.1. 105.000,00 kn naknada za dodjelu grobnog mjesta 
6. Ostale točke programa – opći porezni prihodi Proračuna 808.000,00 kn 

 

 

 

2. PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE 
 

2.1. Pod prometnicama i prometnim površinama podrazumijevaju se radovi na 
izgradnji odnosno rekonstrukciji prometnica i prometnih površina, izgradnja i uređenje 
nogostupa, autobusnih stajališta, mostova, te modernizacija-asfaltiranje nerazvrstanih 
cesta, a u nastavku se daje opis poslova s procjenom troškova gradnje prometnica i 
prometnih površina sa iskazanim izvorom financiranja za djelatnost: 
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Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova 
Plan za 2019. 

PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE 9.463.000,00 

1. IZGRADNJA I REKONSTRUKCIJA PROMETNICA, PROMETNIH 

POVRŠINA I NOGOSTUPA 
5.945.000,00 

1. Oborinska odvodnja uz ŽC 2101 u Bedencu 
300.000,00 

1.1. Gradnja – pomoć ŽUC-u 
300.000,00 

2. Autobusna stajališta 
190.000,00 

2.1. Gradnja 
150.000,00 

2.2. Projektna dokumentacija 
25.000,00 

2.3. Otkup zemljišta 
10.000,00 

2.4. Geodetski radovi 
5.000,00 

3. Rekonstrukcija nerazvrstane ceste u Prigorcu NC 1-018 u Prigorcu i 

izgradnja parkirališta 
2.400.000,00 

3.1. Gradnja 
2.350.000,00 

3.2. Nadzor 
30.000,00 

3.3. Ostali troškovi na provedbi projekta 
20.000,00 

4. Sanacija klizišta uz nerazvrstane ceste 2.100.000,00 

4.1. Projektna dokumentacija 
25.000,00 

4.2. Gradnja 
2.000.000,00 

4.3. Nadzor 
75.000,00 

5. Nerazvrstane ceste u Bedencu – oborinska odvodnja 115.000,00 

5.1. Projektna dokumentacija 
115.000,00 

6. Parkiralište - groblje Ivanec 425.000,00 

6.1. Gradnja – I. faza 
150.000,00 

6.2. Otkup zemljišta 
225.000,00 

6.3. Glavni projekt 
50.000,00  

7. Prometnica i parkiralište iza FINA-e u Ivancu 365.000,00 

7.1. Gradnja 
260.000,00 

7.2. Nadzor 
10.000,00 

7.3. Glavni projekt 
25.000,00 

7.4. Otkup zemljišta 
70.000,00 

8. Proširenje ul. A. Cesarca u Ivancu 50.000,00 

8.1. Projektna dokumentacija 
50.000,00 
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2.  MODERNIZACIJA - ASFALTIRANJE NERAZVRSTANIH CESTA 3.518.000,00 

2.2. Modernizacija u MO Ivanec 
- Ul. LJ. Gaja 
- A. Mihanovića 
- Cesarčeva-Vukovićeva 

- Spoj V. Nazora - L. Šabana (osnovna škola) 
- L. Šabana (staza i parkiralište) 
- Frankopanska ulica 

1.445.000,00 

2.1.2. Gradnja 
1.400.000,00 

2.1.2. Nadzor 
45.000,00 

2.2. Modernizacija u MO Prigorec 
234.000,00 

2.2.1. Gradnja 230.000,00 

2.2.2. Nadzor 
4.000,00 

2.3. Modernizacija u MO Lukavec 
117.000,00 

2.3.1. Gradnja 
115.000,00 

2.3.2. Nadzor 
2.000,00 

2.4. Modernizacija u MO Cerje Tužno 938.000,00 

2.4.1. Gradnja 
920.000,00 

2.4.2. Nadzor 
18.000,00 

2.5. Modernizacija u MO Gačice 
275.000,00 

2.5.1. Gradnja 270.000,00 

2.5.2. Nadzor 5.000,00 

2.6. Modernizacija u MO Stažnjevec 
61.000,00 

2.6.1. Gradnja 
60.000,00 

2.6.2. Nadzor 
1.000,00 

2.7. Modernizacija u MO Iv. Vrhovec 26.000,00 

2.7.1. Gradnja 25.000,00 

2.7.2. Nadzor 
1.000,00 

2.8. Modernizacija u MO Horvatsko 
102.000,00 

2.8.1. Gradnja 
100.000,00 

2.8.2. Nadzor 2.000,00 

2.9. Modernizacija u MO Margečan 22.000,00 

2.9.1. Gradnja 
21.000,00 
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2.9.2. Nadzor 
1.000,00 

2.10. Modernizacija u MO Radovan 
170.000,00 

2.10.1. Gradnja 
166.000,00 

2.10.2. Nadzor 4.000,00 

2.11. Modernizacija u MO Jerovec 97.000,00 

2.11.1. Gradnja 
95.000,00 

2.11.2. Nadzor 
2.000,00 

2.12. Modernizacija u MO Ribić Breg 
31.000,00 

2.12.1. Gradnja 30.000,00 

2.12.2. Nadzor 1.000,00 

Izvori financiranja:  

1. Točka 1.1. naknada za korištenje odlagališta 300.000,00 kn 
2. Točka 2.1. komunalni doprinos 80.000,00 kn, 50.000 kn naknada za korištenje 

odlagališta, 20.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 
3. Točka 3.1. pomoći (EU 85% - 1.555.500,00 kn,, Proračun RH 15% - 274.500,00 kn), 

a 520.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 
4. Točka 3.2. pomoći (EU 85% - 17.000,00 kn,, Proračun RH 15% - 3.000,00 kn), a 

10.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 
5. Točka 4.2. kapitalne potpore 1.200.000,00 kn, komunalni doprinos 80.000,00 kn, a 

720.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 
6. Točka 6.2. naknada za korištenje odlagališta 75.000,00 kn,  a 150.000,00 kn iz 

općih poreznih prihoda Proračuna 
7. Točka 7.1. komunalni doprinos 100.000,00 kn n,  a 160.000,00 kn iz općih poreznih 

prihoda Proračuna 
8. Točka 2. komunalni doprinos 220.000,00 kn, komunalna naknada 480.000,00 kn, 

sufinanciranje građana 10.000,00 kn, vodni doprinos 60.000,00 kn, kapitalne pomoći 
350.000,00, 2.398.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

9. Ostale točke programa: opći porezni prihodi Proračuna 630.000,00 kn 

 

3. JAVNA RASVJETA 
 

3.1. Pod javnom rasvjetom podrazumijevaju se objekti i uređaji za rasvjetljavanje javnih 

površina, te javnih i nerazvrstanih cesta, kao i stvaranje preduvjeta za njihovo funkcioniranje, 

a u nastavku se daje opis poslova s procjenom troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja 

javne rasvjete, sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova Plan za 2019. 

JAVNA RASVJETA 255.000,00 

1. Javna rasvjeta u ul. P. Preradovića u Ivancu 
155.000,00 
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1.1. Gradnja 
150.000,00 

1.2. Nadzor 
5.000,00 

2. Dopuna javne rasvjete na području Grada Ivanca 
100.000,00 

2.1.Dopuna 
100.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Točka 1.1. komunalni doprinos 40.000,00 kn, a 110.000,00 kn iz općih poreznih 
prihoda Proračuna 

2. Ostale točke programa: opći porezni prihodi Proračuna 105.000,00 kn 

 

4. PROGRAM GRADNJE GRAĐEVINA ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM 
OTPADOM 

 

4.1. Programom gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom predviđena 

je gradnja objekata i nabava opreme za gospodarenje komunalnim otpadom, te radovi na 

sanaciji i zatvaranju odlagališta komunalnog otpada, a u nastavku daje se opis poslova s 

procjenom troškova gradnje pojedinih građevina za gospodarenje komunalnim otpadom i 

nabave opreme, sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova 
Plan za 2019. 

GRADNJA GRAĐEVINA I NABAVA OPREME ZA 
GOSPODARENJE KOMUNALNIM OTPADOM 

250.000,00 

1. Odlagalište komunalnog otpada «Jerovec» 
50.000,00 

1.1.Sanacija i nadzor – kapitalna donacija 
50.000,00 

2. Objekti za gospodarenje otpadom – reciklažno dvorište 

građevinskog otpada 200.000,00 

2.1. Gradnja – kapitalna donacija 
200.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Točka 1. Proračun Grada Ivanca - opći porezni prihodi Proračuna 50.000,00 kn 
2. Točka 2.1. naknada za korištenje odlagališta 50.000,00 kn, a 150.000,00 kn iz općih 

poreznih prihoda Proračuna 

 

5. ODVODNJA I PROČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 
 

5.1. Pod gradnjom objekata i uređaja za odvodnju i pročišćavanje otpadnih voda 

podrazumijeva se gradnja uličnih odvodnih kanala s odvodnim cjevovodom i revizijskim 

oknima, sabirnih kanala, kolektora, crpnih stanica, retencija i preljeva, kao i ostale aktivnosti 

na odvodnji i pročišćavanju otpadnih voda. 
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Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova Plan za 2019. 

ODVODNJA I PROČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 50.000,00 

1. Projekt sustava prikupljanja i odvodnje otpadnih voda s područja 

aglomeracije Ivanec 50.000,00 

1.1. Gradnja – kapitalna donacija 50.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Točka 1.1. Proračun Grada Ivanca - opći porezni prihodi Proračuna 50.000,00 kn 

 

 
6. ZAVRŠNE ODREDBE 

 

6.1. Ovim Programom jasno je utvrđena visina prikupljenih sredstava naknade za 
zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada, te su definirani projekti koji će se financirati 
iz navedene naknade, stoga se predmetni dijelovi ovog Programa koji se odnose na 
naknadu za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada smatraju Programom u smislu 
članka 31. stavka 3. Zakona o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama (NN 
86/12, 143/13, 65/17). 

6.2. U okviru sredstava za provedbu ovog Programa dopuštena je preraspodjela 
utvrđenih sredstava između pojedinih rashoda i izdataka u cilju efikasnijeg i 
racionalnijeg ostvarivanja Programa i poboljšanja stanja u djelatnostima, a uz 
odobrenja gradonačelnika. 

6.3. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 
objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
 

 

e) 

 

PROGRAM 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2019. GODINU 

 

 

1. UVODNE ODREDBE 

 

1.1. Ovim se Programom održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Ivanca za 2019. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja određuju 

poslovi i radovi na održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture koji se 

podrazumijevaju pod obavljanjem komunalne djelatnosti održavanja čistoće u dijelu koji se 

odnosi na čišćenje javnih površina, revitalizaciju središnjeg gradskog parka u Ivancu, 

održavanja javnih prometnih površina, čišćenje i održavanje spomenika, održavanja 

nerazvrstanih cesta, održavanje cesta i javnih površina u gospodarskim zonama, čišćenje 

S V E U K U P N O: 11.651.000,00 
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potoka i kanala, održavanje javne rasvjete i potrošnja električne energije za javnu rasvjetu, 

prigodno uređenje Grada, održavanje groblja, održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme, 

te sanacija divljih deponija.  

 

2.  SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA 

2.1. Sredstva za ostvarivanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2019. 

godini planirana su u iznosu od  3.746.540,18    kuna, a osigurat će se iz sljedećih izvora: 

 

- komunalna naknada 

- doprinos za šume   

- sanacija štete na javnim površinama   

- prihodi od poreza                                                                               

 

3.425.000,00 kuna 

25.000,00 kuna 

30.000,00 kuna 

266.540,18 kuna 

  

  

3. ODRŽAVANJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

 

3.1. Na temelju predvidivih sredstava za ostvarivanje Programa održavanja komunalne 

infrastrukture, u nastavku se određuju poslovi i radovi na održavanju objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture u 2019. godini po vrsti komunalne djelatnosti, s procjenom pojedinih 

troškova, te iskazom financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje Programa s naznakom 

izvora financiranja i rasporeda sredstava po djelatnostima, kako slijedi: 
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Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirana 

vrijednost  

1. ČIŠĆENJE I ODRŽAVANJE JAVNIH POVRŠINA I RADOVI NA UREĐENJU GRADA 
IVANCA 

A) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH ZELENIH POVRŠINA 

1. Čišćenje i održavanje travnatih površina 195.000,00 

2. Održavanje ukrasnog i ostalog grmlja 23.500,10 

3. Održavanje živih ograda 31.925,00 

4. Uređivanje drveća 13.020,55 

5. Održavanje cvjetnih gredica i visećih žardinjera 96.999,03 

6. Održavanje staza i parkovnih elemenata 31.000,50 

7. Sadnja trajnog raslinja 20.000,00 

8. Održavanje javnih zelenih površina malčiranjem 134.720,00 

9. 
Održavanje zelenih površina dječjih igrališta na području 

Grada Ivanca 
62.500,00 

 U K U P N O: 608.665,18 

B) REVITALIZACIJA SREDIŠNJEG GRADSKOG PARKA U IVANCU 

     1. Revitalizacija Središnjeg gradskog parka u Ivancu 
       

200.000,00 

U K U P N O: 
       

200.000,00 

C) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH PROMETNIH POVRŠINA 

1. Ručno čišćenje javno-prometnih površina I. gradske zone 8.470,00 

2. Ručno čišćenje javno-prometnih površina II. gradske zone 22.936,25 

3. Ručno čišćenje javno-prometnih površina III. gradske zone 8.893,75 

4. 
Ručno čišćenje javno-prometnih površina u vanjskim 

naseljima 
20.000,00 

5. Svakodnevno pražnjenje košarica za smeće 30.200,00 

U K U P N O: 90.500,00 

D) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU SPOMENIKA I SPOMEN-OBILJEŽJA 
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1. Čišćenje i održavanje spomenika i spomen-obilježja 30.000,00 

U K U P N O: 30.000,00 

S V E U K U P N O: 929.165,18 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 919.165,18 
2. Sanacija štete na javnim površinama: 10.000,00 

 

 

 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirana 

vrijednost  

2. ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA 

2.1. Šljunčanje nerazvrstanih cesta, strojno planiranje 125.000,00 

2.2. 
Čišćenje odvodnih jaraka, iskop zemljanog materijala sa 

izradom pokosa  
150.000,00 

2.3. 
Sanacija oštećenog asfalta sa zamjenom tampona, krpanje 

udarnih rupa nerazvrstanih cesta, izrada muldi 
125.000,00 

2.4. 
Oborinska odvodnja-čišćenje i sanacija slivnika i zacijevljenih 

kanala, popravak cjevnih propusta, kanalica 
160.000,00 

2.5. 
Čišćenje nerazvrstanih cesta od nanosa otpada i mulja 

poslije većih kiša 
30.000,00 

2.6. Popravak ograda i rubnjaka uz nerazvrstane ceste 25.000,00 

2.7. Košnja bankina uz nerazvrstane ceste u naseljima 75.000,00 

2.8. Popravak vertikalne i horizontalne signalizacije 130.000,00 

  2.9. Sanacija manjih klizišta 30.000,00 

  2.10. Zimska služba 400.000,00 

  2.11. 
Održavanje i uređenje nogostupa i sličnih javno-prometnih 

površina 
30.000,00 

U K U P N O: 
                

1.280.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 1.088.459,82 
2. Doprinos za šume: 25.000,00 
3. Prihodi od poreza: 166.540,18 
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3. ODRŽAVANJE CESTA I JAVNIH POVRŠINA U GOSPODARSKIM ZONAMA 

3.1. Održavanje cesta i javnih površina u gospodarskim zonama 
                     

50.000,00 

U K U P N O: 
                     

50.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 25.000,00 
2. Prihodi od poreza: 25.000,00 

 

4. ČIŠĆENJE POTOKA I KANALA 

 4.1 Čišćenje potoka i kanala 50.000,00 

U K U P N O: 50.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 25.000,00 

2. Prihodi od poreza: 25.000,00 

 

5. JAVNA RASVJETA 

5.1. Održavanje javne rasvjete 220.000,00 

5.2. Potrošnja električne energije za javnu rasvjetu 1.050.000,00 

U K U P N O: 1.270.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 1.200.000,00 

2. Prihodi od poreza: 50.000,00 

3. Sanacija štete na javnim površinama: 20.000,00 

 

6. PRIGODNO UREĐENJE GRADA 

6.1. Božićno i novogodišnje uređenje Grada 62.375,00 

U K U P N O: 62.375,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 62.375,00 
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7. ODRŽAVANJE GROBLJA 

7.1. Groblja u Ivancu, Prigorcu, Margečanu i Radovanu 10.000,00 

U K U P N O: 10.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 10.000,00 

 

8. ODRŽAVANJE IGRALIŠTA, IGRALIŠTA ZA DJECU I OPREME 

8.1. Održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme 75.000,00 

U K U P N O: 75.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 75.000,00 

 

       9.   SANACIJA DIVLJIH DEPONIJA 

9.1. Sanacija divljih deponija 20.000,00 

U K U P N O: 20.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 20.000,00 
 

  

S V E U K U P N O: 3.746.540,18 

 

 

4. ZAVRŠNE ODREDBE 

   

   4.1.  Radi efikasnije i racionalnije realizacije Programa, gradonačelnik može izvršiti 

preraspodjelu sredstava između pojedinih rashoda i izdataka utvrđenih ovim 

Programom. 
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  4.2.  Plan zimske službe za razdoblje 2018./2019. godine, Troškovnik redovitog čišćenja i   

održavanja javnih zelenih i prometnih površina grada Ivanca za 2019. godinu i Cjenik 

za radove na održavanju nerazvrstanih cesta i odvodnje grada Ivanca za 2019. 

godinu sastavni su dijelovi ovog Programa. 

 

             Količine, lokacije i vremensko razdoblje izvršenja radova iz ovog Programa može 

se utvrditi Terminskim planom radova na održavanju nerazvrstanih cesta, kojeg na 

prijedlog Upravnog odjela za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša može 

donijeti Gradonačelnik. Interventni radovi, radovi van Terminskog plana izvodit će 

se na temelju prijavljenih i od Upravnog odjela za urbanizam, komunalne poslove i 

zaštitu okoliša odobrenih ukazanih potreba, a na teret sredstava neraspoređenih 

terminskim planom. 

4.3.   Ovaj Program objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 5. 

Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je od 16 nazočnih vijećnika 

15 glasalo „za“, a 1 vijećnik je bio „suzdržan“  te je s 15 glasova donijeta 

 

O D L U K A 

o izvršavanju Proračuna Grada Ivanca 

za 2019. godinu 

 

 

I. OPĆE ODREDBE 

Članak 1. 

 Ovom se Odlukom uređuje struktura prihoda i primitaka te rashoda i izdataka 

Proračuna Grada Ivanca, njegovo izvršavanje, opseg zaduživanja i jamstva, upravljanje 

dugom te imovinom, prava i obveze korisnika proračunskih sredstava, ovlasti Gradonačelnika 

u izvršavanju Proračuna te druga pitanja u izvršavanju Proračuna, u skladu sa Zakonom o 

proračunu („Narodne novine“ br. 87/08, 136/12, 15/15)- u daljnjem tekstu: Zakon i drugim 

propisima. 
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Članak 2. 

Proračun se sastoji od Općeg i Posebnog dijela, te Plana razvojnih programa. 

Opći dio proračuna se sastoji od Računa prihoda i rashoda, i Računa financiranja.   

U Računu prihoda i rashoda iskazani su prihodi poslovanja, prihodi od prodaje 

nefinancijske imovine, te rashodi poslovanja, kao i rashodi za nabavu nefinancijske imovine.  

U Računu financiranja iskazuju se primici financiranja i  izdaci za financijsku imovinu i 

otplate zajmova.  

Posebni dio sadrži raspored rashoda i izdataka prema ekonomskoj, organizacijskoj, 

programskoj, lokacijskoj i funkcijskoj klasifikaciji, izvorima financiranja, te po proračunskim 

korisnicima. 

Plan razvojnih programa u tri godine sadrži ciljeve i prioritete razvoja povezane s 

programskom i organizacijskom klasifikacijom proračuna. 

 

 

II. IZVRŠAVANJE PRORAČUNA 

Članak 3. 

 Sredstva Proračuna osiguravaju se proračunskim korisnicima koji su u Posebnom 

dijelu Proračuna određeni za nositelje sredstava po pojedinim pozicijama. 

 Na temelju iznosa planiranih proračunom, korisnici izrađuju financijske planove za 

čitavu godinu. 

 Korisnici smiju proračunska sredstva koristiti samo za namjene koje su određene 

Proračunom i to do visine utvrđene u njegovu Posebnom dijelu i u skladu sa svojim godišnjim 

financijskim planovima i programima, a po dinamici utvrđenoj mjesečnim proračunskim 

odobrenjima, u skladu s raspoloživim sredstvima, a za ista podnose mjesečne zahtjeve 

nadležnom Upravnom odjelu. 

 Za preuzimanje obveze koja zahtijeva plaćanje u sljedećim godinama, korisnik mora 

dobiti suglasnost Gradonačelnika. 

 Visina obveze iz stavka 4. ovog članka ne smije biti veća od 20% naplaćenih vlastitih 

prihoda korisnika u godini koja prethodi godini u kojoj se obveza preuzima. 

 

Članak 4. 

Vlastiti prihodi koje korisnici ostvare obavljanjem osnovne i ostalih djelatnosti na tržištu 

ili temeljem posebnih propisa,  iste koriste za namjene utvrđene financijskim planovima, te 

nemaju obavezu uplate tih sredstava u Proračun, uz obvezu planiranja i praćenja istih u 

Proračunu Grada Ivanca putem aplikacije posebno prilagođene za navedeno praćenje. 
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 Korisnici su obvezni Upravnom odjelu za proračun, financije i gospodarstvo Grada 

Ivanca dostavljati mjesečne izvještaje o ostvarenim i utrošenim prihodima iz stavka 1. ovog 

članka, a isti se dostavljaju 15 dana po isteku mjeseca za koji se podnose. 

 

Članak 5. 

 Korisnici proračunskih sredstava dužni su do 10. u mjesecu po proteku svakog kvartala 

Upravnom odjelu za proračun, financije i gospodarstvo Grada Ivanca dostavljati financijske 

izvještaje za razdoblja 01. siječnja do 31. ožujka, 01. siječnja do 30. lipnja i 01. siječnja do 30. 

rujna. 

 Korisnici proračunskih sredstava u obvezi su izraditi godišnji obračun za tekuću godinu 

i dostaviti ga Upravnom odjelu za proračun, financije i gospodarstvo Grada Ivanca do 31. 

siječnja naredne godine. 

 

Članak 6. 

 Za planiranje i izvršavanje Proračuna Gradonačelnik je odgovoran Gradskom vijeću. 

Nalogodavac i odgovorna osoba za izvršavanje Proračuna je Gradonačelnik.  

Za potrebe likvidnosti proračuna  koriste se sredstva posebnih namjena do potrebe 

njihova trošenja u skladu s njihovom namjenom. 

Namjenska sredstva iz stavka 3. ovog članka u izvršenju rashoda zbog kojih su i 

propisana, namiriti će se na teret ostalih prihoda poslovanja. 

 Pročelnici Upravnih odjela, te čelnici pravnih osoba koji su korisnici Proračuna, 

odgovorni su za planiranje i izvršavanje, zakonitost, svrhovitost, učinkovitost i za ekonomično 

raspolaganje raspoređenim sredstvima u Proračunu.  

 Upravni odjeli odgovorni su za prikupljanje i naplatu prihoda na računu Proračuna u 

skladu sa zakonima i propisima donesenim na temelju zakona te za izvršavanje svih rashoda 

sukladno namjenama i iznosima utvrđenim u Posebnom dijelu Proračuna.  

 Pravne osobe – proračunski korisnici odgovorne su za naplatu prihoda i primitaka u 

okviru svoje nadležnosti te za izvršavanje svih rashoda u skladu s odobrenim namjenama.  

 

Članak 7. 

 Rashodi proračuna mogu se izvršavati do iznosa planiranih, odnosno ostvarenih u 

prihodnoj strani proračuna. 

 Svaki rashod i izdatak iz Proračuna mora se temeljiti na vjerodostojnoj knjigovodstvenoj 

ispravi kojom se dokazuje obveza plaćanja.  

 



59 
 

 Pročelnici Upravnih odjela te čelnik pravne osobe proračunskog korisnika, odnosno 

osoba na koju je to pravo preneseno, mora prije isplate provjeriti i potvrditi potpisom pravni 

temelj i visinu obveze koja proizlazi iz knjigovodstvene isprave. 

 

Članak 8. 

 Sredstva za aktivnosti i projekte koja se izvršavaju kao subvencije, donacije i pomoći 

pojedinom korisniku, raspoređuju se zaključkom Gradonačelnika, ukoliko krajnji korisnik ili 

način korištenja sredstva nije utvrđen samim Proračunom, odnosno drugim aktom Gradskog 

vijeća. 

 

Članak 9. 

 Hitni i nepredviđeni izdaci, te izdaci za neplanirane ili nedovoljno planirane izdatke, koji 

se pojave tijekom proračunske godine, podmiruju se iz nepredviđenih rashoda do visine 

proračunske zalihe utvrđene godišnjim proračunom. 

Sredstva proračunske zalihe mogu iznositi najviše 0,5% proračunskih prihoda bez 

primitaka. 

U Proračunu su planirana sredstva proračunske zalihe u iznosu od 50.000,00 kuna. 

O korištenju sredstava proračunske zalihe odlučuje Gradonačelnik. 

Gradonačelnik je obvezan izvijestiti Gradsko vijeće o korištenju proračunske zalihe. 

  

Članak 10.  

 Ukoliko tijekom godine dođe do znatnije neusklađenosti planiranih prihoda i/ili primitaka 

i rashoda i/ili izdataka Proračuna, Gradonačelnik može poduzeti mjere za uravnoteženje, u 

skladu sa Zakonom. 

 Ako se primjenom privremenih mjera ne uravnoteži Proračun, njegovo uravnoteženje, 

odnosno preraspodjelu sredstava između upravnih tijela odnosno proračunskih korisnika, 

utvrditi će Gradsko vijeće izmjenama i dopunama Proračuna. 

 

Članak 11. 

Na prijedlog pročelnika  upravnih tijela, gradonačelnik može odobriti preraspodjelu 

sredstava na proračunskim stavkama unutar pojedinog razdjela i između pojedinih razdjela s 

time da umanjenje pojedine stavke ne može biti veće od 5% sredstava utvrđenih na stavci 

donesenoj od strane Gradskog vijeća koja se umanjuje.  

Proračunska sredstva mogu se preraspodijeliti između Računa prihoda i rashoda i 

Računa financiranja. 
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O izvršenoj preraspodjeli sredstava iz prethodnog stavka, gradonačelnik izvještava 

Gradsko vijeće u sklopu Polugodišnjeg i Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna.  

 

Članak 12. 

Plaćanje predujma moguće je samo iznimno i  na temelju prethodne suglasnosti 

Gradonačelnika. 

Iznimno od stavka 1. ovog članka, moguće su isplate predujma do 10.000,00 kuna. 

 

Članak 13. 

Postupak nabavke investicijskih dobara i usluga mora se obavljati u skladu sa 

zakonskim propisima o postupku nabave roba i usluga i ustupanju radova. 

 

Članak 14. 

 Financijski dijelovi posebnih programa javnih potreba koji se donose uz Proračun, 

izvršavat će se na način i u iznosima utvrđenim tim programima. 

 

 Zbog izuzetnih okolnosti i opravdanih razloga programi javnih potreba mogu se 

izvršavati i u iznosima drugačijim od planiranih, sukladno Izmjenama i dopunama Proračuna 

ili prema posebnom zaključku Gradonačelnika. 

 

Članak 15. 

 Sredstva namijenjena financiranju dobrovoljnog vatrogastva realizirati će se putem 

gradske Vatrogasne zajednice, kroz jednake mjesečne donacije. 

 Raspored sredstava vatrogastva donosi gradska Vatrogasna zajednica uz suglasnost 

Gradonačelnika, u skladu sa raspoloživim sredstvima. 

 

Članak 16. 

 Sredstva namijenjena razvoju turizma planirana u posebnom dijelu proračuna realizirati 

će se putem Turističke zajednice, temeljem pojedinačnih zahtjeva koje odlukom odobrava 

Gradonačelnik, a u skladu sa dostavljenim financijskim planom i planom rada. 

 

Članak 17. 

Raspodjela sredstava  udrugama i drugim korisnicima proračunskih sredstava, kao i 

način predlaganja financiranja njihovih aktivnosti, odnosno programa, te obvezu izvještavanja 
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o odobrenim sredstvima i njihovom utrošku izvršavati će se sukladno posebnim propisima.

  

Članak 18. 

Upravni odjel za proračun, financije i gospodarstvo ima pravo nadzora nad financijskim, 

materijalnim i računovodstvenim poslovanjem proračunskih korisnika te nad zakonitošću i 

namjenskom uporabom proračunskih sredstava. 

 Proračunski korisnici obvezni su dati sve potrebite podatke, isprave i izvješća koja se 

od njih zatraže. 

Ako se prilikom vršenja proračunskog nadzora utvrdi da su sredstva bila korištena 

protivno zakonu ili Proračunu, izvijestiti će se Gradonačelnik Grada Ivanca i poduzeti sve 

dozvoljene mjere da se nadoknade tako utrošena sredstva ili će se privremeno obustaviti 

isplata sredstava na stavki s kojih su sredstva bila nenamjenski utrošena.  

 

Članak 19. 

 Višak prihoda koji je nastao na kraju proračunske godine zbog tehničkih i drugih 

nemogućnosti izvršenja preuzetih obveza ili većeg priliva sredstava od planiranog i 

raspoređenog, rasporedit će prilikom donošenja Godišnjeg obračuna Proračuna odlukom 

Gradskog vijeća. 

 U slučaju nastanka proračunskog manjka, kod donošenja Godišnjeg obračuna 

Proračuna odlukom Gradskog vijeća utvrditi će se način njegovog pokrića. 

 

Članak 20. 

 Gradonačelnik može na zahtjev dužnika odgoditi plaćanje ili odobriti obročnu otplatu 

duga kada za to postoji opravdani razlog, a postupak provodi nadležni Upravni odjel. 

 Naplata duga iz stavka 1. ovog članka može se odgoditi do najviše 6 mjeseci, a obročna 

otplata duga može se odobriti u obrocima i to do najviše dvanaest mjesečnih obroka, s time 

da u opravdanim slučajevima to može biti i više od dvanaest mjesečnih rata, uz minimalni iznos 

mjesečne rate od 100,00 kuna. 

 

Članak 21. 

 Osim Zakonom propisanih slučajeva otpisa potraživanja, Gradonačelnik može otpisati 

ili djelomično otpisati potraživanje i u slijedećim slučajevima: ako bi troškovi naplate 

potraživanja bili u nesrazmjeru s visinom potraživanja, naročito ako je glavni dug podmiren, na 

dužnikov zahtjev može se otpisati zatezna kamata, ali samo ako je podmirena glavnica duga 

i eventualni troškovi ovršnog postupka. 
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Članak 22. 

 Dugoročno zaduživanje Grada Ivanca na teret Proračuna odobrava svojom Odlukom 

Gradsko vijeće na prijedlog Gradonačelnika, samo za investiciju koja se financira iz proračuna, 

a u skladu sa Zakonom o proračunu. 

Grad se može kratkoročno zadužiti najduže do dvanaest (12) mjeseci za 

premošćivanje jaza nastalog zbog različite dinamike priljeva sredstava  (naplate potraživanja) 

i dospijeća obveza.  

 

Članak 23. 

 Ustanova i trgovačko društvo čiji je osnivač, odnosno većinski vlasnik Grad, može se 

dugoročno zadužiti samo za investiciju, te uz suglasnost Gradonačelnika, a iznos tog 

zaduženja uključuje se u opseg mogućeg zaduženja Grada. 

  

Članak 24. 

 Ukupna obveza Grada Ivanca na dan 31.12.2018. godine po osnovi dugoročnog 

vlastitog zaduženja, izdanih suglasnosti za zaduženja ustanova i trgovačkih društava čiji je 

osnivač očekuje se u iznosu od 4.900.000,00 kuna. 

 

Članak 25. 

 Upravni odjel za proračun, financije i gospodarstvo podnosi Gradonačelniku 

tromjesečne izvještaje o izvršenju Proračuna. 

 Godišnji i polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna dostavlja se Gradonačelniku i 

Gradskom vijeću u rokovima propisanim Zakonom. 

 

III.ZAVRŠNA ODREDBA 

Članak 26. 

 Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a primjenjuje 

se od 1. siječnja  2019. godine.  
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TOČKA 6. 

Odluka o mjerilima za sufinanciranje smještaja djece s područja Grada Ivanca u 

dječje vrtiće za 2019. godinu 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da je u 20,20 sati sjednicu napustio vijećnik Vladimir 

Debeljak te je sjednici nazočno 15 od ukupno 17 vijećnika. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da se po ovoj točki dnevnog reda za raspravu prijavio vijećnik 

Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko: Izražavam zadovoljstvo da se nije povećavala cijena u odnosu na 

prethodno razdoblje koliko sam shvatio. Htio bih pohvaliti odluku gradonačelnika,  

odnosno gradske uprave da zapošljavanje stručnog i tehničkog osoblja u vrtiću pada 

na teret proračuna Grada Ivanca, znači da to nisu morali roditelji u svojem 

sufinanciranju još dodatno financirati, odnosno nije im povećana cijena njihovog 

sufinanciranja za tu naknadu. Pohvaljujem to. Zaboravio sam pohvaliti gradsku upravu, 

odnosno djelatnike koji su pripremali obrazloženje proračuna da je stvarno kvalitetno 

obrazloženje napravljeno kao i sva obrazloženja uz programe. Zahvaljujem im ovim 

putem. 

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se 

na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijeta  

 

O D L U K A 

o mjerilima za sufinanciranje smještaja djece  

s područja Grada Ivanca u dječje vrtiće za 2019. godinu 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuju se mjerila za sudjelovanje roditelja - korisnika usluga u 

sufinanciranju programa Dječjeg vrtića „Ivančice" Ivanec, kojemu je osnivač Grad 

Ivanec, (u daljnjem tekstu: Vrtić), kao i uvjeti za sufinanciranje smještaja djece s 

područja Grada Ivanca, u dječje vrtiće kojima je osnivač druga pravna ili fizička osoba. 
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Članak 2. 

Ekonomska cijena Dječjeg vrtića „Ivančice" Ivanec, u 2019. godini iznosi 1.422,00 kune 
za 10-satni cjelodnevni program. 
 

Članak 3. 

Sudjelovanje roditelja, neposrednih korisnika usluga Vrtića u ekonomskoj cijenu 

cjelodnevnog 10- satnog programa utvrđuje se prema njihovim materijalnim  

mogućnostima, na način da participacija za jedno dijete iznosi: 

 

MJESEČNA UPLATA RODITELJA ZA:  

10-satni program 
 
 

1. Roditelji sa troje i više djece školske dobi na redovitom školovanju; osim 
roditelja koji prihod ostvaruju radom u inozemstvu: 
prvo dijete polaznik plaća mjesečno                                          505,00 kn 

drugo dijete polaznik plaća 50% manje                  252,50 kn 

treće i slijedeće dijete polaznik - besplatno 

 
 

2. Ako prihod po članu domaćinstva iznosi do 1.650,00 kuna mjesečno 
u prethodnom tromjesečju                                         505,00 kn 

 
3. Ako prihod po članu domaćinstva iznosi od 1.651,00-2.060,00 kuna  

mjesečno u prethodnom tromjesečju                                                     
595,00 kn             

                                             
 

4. Roditelji koji prihod ostvaruju radom u inozemstvu, kao i oni čiji 
prihod po članu domaćinstva iznosi od 2.061,00 kuna i više  mjesečno u 
prethodnom tromjesečju                                                                       
675,00 kn                                                                                      
 

5. Za polazak djeteta svaki 
drugi tjedan roditelj plaća 
mjesečno  
 

                                         400,00 kn 

 
Članak 4. 

 
Pravo na olakšicu od utvrđene cijene imaju roditelji:  
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- za dijete sa smetnjama u razvoju 30%,  
- za dijete roditelja invalida domovinskog rata 20%. 
 

 
Članak 5. 

 
U prihode porodičnog domaćinstva ubrajaju se:  
 

- prihodi od plaća,  
- prihodi od obrta i poduzetništva,  
- osobne i porodične mirovine,  
- prihodi od poljoprivredne djelatnosti, ako je to jedini prihod,  
- prihodi od naknada koje korisnik ostvaruje umjesto plaće,  
- prihodi iz drugih izvora. 

 

Potvrde o ukupnim prihodima članova porodičnog domaćinstva za tromjesečno razdoblje 

koje prethodi početku primjene nove cijene, dostavljaju se Vrtiću na njegov zahtjev.  

     

Roditelji korisnici, koji dijete uključuju u vrtić tijekom godine dostavljaju potvrde o ukupnim 

prihodima porodičnog domaćinstva, za zadnja tri mjeseca koja prethode uključivanju 

djeteta u vrtić i potvrdu o prebivalištu.  
Obrtnici dostavljaju prihode o visini dohotka za prethodnu godinu.    

        

Nezaposleni roditelji korisnici usluga vrtića, koji se zaposle tijekom godine, dužni su 

odmah dostaviti podatke o primanjima.             

          

Roditelji koji u toku godine ostanu bez posla dužni su dostaviti vrtiću potvrdu Zavoda  

za zapošljavanje o nezaposlenosti. 

Neposrednim korisnicima, koji ne dostave potvrde o ukupnim prihodima u određenom 

roku,obračunava se najviši iznos participacije.  

               
               

Kao dokaz o podacima primanja korisnika usluga vrtića, Uprava Vrtića može tražiti 

poreznu karticu na godišnjoj razini za sve članove domaćinstva, te temeljem istih 

podataka izdati posebno rješenje o plaćanju. 

 

               

Ukoliko korisnik-roditelj odbije predočiti poreznu karticu, isti plaća naknadu u visini 70% 

ekonomske cijene cjelodnevnog 10-satnog programa. 
          

               

               

    
Članak 6.  

          

               

Roditelji se oslobađaju od troškova prehrane ako dijete ne pohađa vrtić zbog bolesti, 

oporavka nakon bolesti i drugih opravdanih razloga u trajanju više od šest uzastopnih radnih 
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dana, sve dok te okolnosti traju i ako je odsutnost djeteta prijavljena na vrijeme, te za vrijeme 

korištenja godišnjeg odmora roditelja. 

Za teško bolesno dijete ako bolest traje duže od 30 dana, uz predočenje ispričnice 
     

i ostale liječničke dokumentacije, roditelj se oslobađa plaćanja ukupne 

opskrbnine.  

     

Za dane boravka djeteta u bolnici roditelj se oslobađa plaćanja opskrbnine u ukupnom 

iznosu uz predočenje ispričnice.                
               

    
   Članak 7. 

          

               

Cijene opskrbnine iz članka 3. ove Odluke izračunate su za petodnevni radni tjedan. 

 

     

 

Članak 8. 

Za djecu s prebivalištem na području Grada Ivanca, koji su korisnici redovitog 

programa u dječjim vrtićima čiji osnivač nije Grad Ivanec može se odobriti 

sufinanciranje,  u visini i sukladno mjerilima iz članka 3. ove Odluke, ali maksimalno 

do 50% cijene redovitog programa tog dječjeg vrtića. 

 

Sufinanciranje iz stavka 1.ovog članka, odobrava nadležni upravni odjel na 

obrazloženi i dokumentirani, zahtjev roditelja/ staratelja, posebnim zaključkom. 

 

 

     

    
Članka 9. 

          

Razliku do pune ekonomske cijene programa Vrtića, plaća roditelj odnosno općina ili grad 

u kojoj je prebivalište korisnika usluga. 

 
  

          

    
Članak 10. 

          

               

Sredstva koja roditelji-korisnici usluga uplaćuju sukladno člankom 3. Odluke, uplaćuju se 

neposredno na žiro račun Dječjeg vrtića „Ivančice" Ivanec. 

  

         

               

                                                           

Članak 11. 

Ova Odluka stupa na snagu osam dana nakon objave Službenom vjesniku 

Varaždinske županije, a primjenjuje se od 1. siječnja 2018. godine. 
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TOČKA 7. 

Odluka o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka  

za 2019. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu 

te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijeta  

 

O D L U K A  
o raspodjeli sredstava za redovito financiranje političkih stranaka  

za 2019. godinu 
 

Članak 1. 

           Ovom se Odlukom raspoređuju sredstva za redovito financiranje političkih 

stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću Ivanec,   koja su osigurana u Proračunu 

Grada Ivanca za 2019. godinu.  

Članak 2. 

 Za svakog člana Gradskog vijeća utvrđuje se jednaki mjesečni iznos sredstava 

tako da pojedinoj političkoj stranci pripadaju sredstva razmjerno broju njezinih članova 

Gradskog vijeća u trenutku konstituiranja Gradskog vijeća. 

 

 Za svakog člana Gradskog vijeća Ivanec utvrđuje se iznos od 6.737,06 kuna. 

            Za svakoga člana predstavničkog tijela jedinice lokalne i područne samouprave 

podzastupljenog spola, političkim strankama pripada i pravo na naknadu u visini od 

10% iznosa predviđenog po svakom članu predstavničkog tijela jedinice lokalne 

samouprave, odnosno iznos od  694,12 kuna. 

 

Članak 3. 

           S obzirom na broj članova u  predstavničkom tijelu, Gradskom vijeću Ivanec,  u 

trenutku konstituiranja,  političkim strankama za 2019. godinu pripadaju sredstva u 

slijedećim iznosima: 
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Naziv političke stranke Broj 

vijećnika 

Podzastupljeni 

spol 

 

Iznos u 

kunama 

 

Hrvatska narodna 

stranka – Liberalni 

demokrati HNS 

7 3 49.241,18 

Socijaldemokratska 

partija – SDP 

3 0 20.211,18 

Hrvatska demokratska 

zajednica – HDZ 

5 1 34.379,40  

Hrvatska stranka 

umirovljenika - HSU 

1 1 7.431,18 

Hrvatska seljačka 

stranka – HSS  

1 0 6.737,06 

UKUPNO 17 5 118.000,00 

 

Članak 4. 

 Raspoređena sredstva iz članka 3. ove Odluke doznačiti će se političkim 

strankama  tromjesečno u jednakim iznosima iz sredstava Proračuna Grada Ivanca za 

2019. godinu, Tekuće donacije političkim strankama. 

 

Članak 5. 

           Ova Odluka stupa na snagu osam dana nakon objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 

 

 

TOČKA 8. 

Dopuna Programa razvoja industrijske zone Ivanec za razdoblje  

2016. -2020. godine 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da se po ovoj točki dnevnog reda za raspravu prijavio vijećnik 

Čedomir Bračko. 
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Čedomir Bračko: Molim dopunsko pojašnjenje. Najvjerojatnije da ste imali neki primjer 

ili razlog zbog kojeg se predlažu ove dopune. Na žalost, nisam ga baš iščitao iz 

obrazloženja i same dopune Programa. Da li ste imali neki konkretni slučaj ili primjer 

pa vas je to ponukalo da idete na ove dopune? 

 

Milorad Batinić: Prvenstveno određene prilike  i na tržištu nekretnina i iskaza interesa 

gospodarstvenika. Naime, više nemamo u industrijskoj zoni vlastitog zemljišta, imamo 

djelomično, međutim, koje je u ovom trenutku dok se ne priđe konkretnijim zahvatima, 

odnosno do gotovosti kompletne projektne dokumentacije brze ceste, to je jedan 

razloga. Drugi razlog je što nam dalekovod onemogućava kvalitetniju parcelaciju toga 

zemljišta, radi se oko cca 8-9.000 kvadrata. Iz tog razloga dali smo mogućnost da i na 

privatnim parcelama kojih ima i u poslovnoj zoni i industrijskoj zoni da ih ukomponiramo 

u plan razvoja da investitori dođu, da si kupe zemljište od privatnika, a pripadnu pod 

naš program komunalnog opremanja. Ima interesa. 

 

Predsjednica konstatira da se za repliku javio vijećnik Daniel Vlaisavljević. 

 

Daniel Vlaisavljević: Interesa me pitanje tih benefita. Bit će ih vrlo vjerojatno za te 

nadolazeće investitore u industrijskoj zoni. Da li mi kao Grad, kao mnoge druge jedinice 

lokalne samouprave te benefite mislimo vezati na visinu plaće ili ćemo po istom kao 

do sad? 

 

Milorad Batinić:  U svojem programu razvoja, nikada nismo vezivali za visinu plaća. 

Naprosto, ne znam za takvu praksu, nepoznata mi je, iako sam imao prilike pročitati, 

što je po meni vrlo neprofesionalno. Interes nam je da su plaće što veće, međutim 

postoji jedan dokument u Republici Hrvatskoj koji se zove Ustav. Takva jedna izjava 

koja je dana u medijima to se može u komunikaciji kazati ili ću ti dati parcelu ili ti neću 

dati, međutim ne možeš nikoga formalno uvjetovati s visinom plaće da ide investirati. 

To je stvar koju regulira tržište. To je naprosto, usudio bih se kazati zabranjeno, kao 

članica Europske unije ne možemo ni pomisliti na nešto takvo. U komunikaciji s 

potencijalnim investitorima mi ne smijemo formalno uvjetovati, možemo sugerirati, 

možemo pojasniti situaciju, razgovaramo i naravno da nam je interes da su plaće što 

veće, ali ne smijemo uvjetovati pristup njegov ili interes za kupnju ili nešto slično. 

 

Daniel Vlaisavljević: Nije mi gradonačelnik odgovorio. Govorio sam o benefitima,  a ne 

o tome da mi nekome osporavamo kupnju ili ne, to su dvije različite stvari. Mi kao Grad 

razmišljamo o benefitima kao što smo i do sada. Da li kroz te benefite mislimo 

razmišljati o promjeni, strukturi tog benefita, a razmjerno visini plaće da takvi budu 

benefiti. To je u Varaždinu saživjelo. 

 

Milorad Batinić: Za plaće formalno ne, a plaće kao benefit. Nisam shvatio vaše pitanje 

da govorimo općenito o svim benefitima, nego samo o plaći. U tom kontekstu sam i 

odgovorio. Postoji Plan razvoja industrijske zone gdje su popisani svi benefiti, plaća 

ne, naravno to ne može biti uvjet nego sastavni dio programa.  Oni stoje. Činjenica je 
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da se ovisno o situaciji na tržištu i nekretninskom tržištu, iskazu interesa na razini 

Republike Hrvatske sagledava i revidiraju se i naši benefiti. To ne radimo samo mi, to 

svi rade. U skladu s potrebama tržišta i iskazom interesa na tržištu, da li se radi o 

greenfield investicija ili brownfield investiciji. Investiciji mi korigiramo svoje benefite, a 

korekciju donosi Gradsko vijeće. Shvatio sam benefiti u smislu da li mislimo ugraditi u 

dokument razvoja da ograničavamo plaću ispod tisuću eura nema kao što je bilo 

rečeno. To ne možemo. 

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu pa predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se 

na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijete 

 

DOPUNE PROGRAMA  RAZVOJA INDUSTRIJSKE ZONE IVANEC 

ZA RAZDOBLJE 2016.-2020. GODINE 

 

I. 

U Programu razvoja Industrijske zone Ivanec za razdoblje 2016-2020. godine ( 

KLASA:310-01/16-01/01, URBROJ: 2186/12-04/16-16-6 od 14.4.2016, KLASA: 310-

01/18-01/08, URBROJ: 2186/12-04/16-18/5 od 11.09.2018. godine, u točki  Program 

povlastica i olakšica za investitore i uvjeti izgradnje -  uz uvjet sklapanja ugovora o 

komunalnom opremanju, dodaje se alineja 3, koja glasi: „ - Grada Ivanca i ostalih 

gradskih tvrtki čiji je Grad Ivanec osnivač ili suvlasnik osim Poslovne zone Ivanec d.o.o. 

koja je ovim Programom određena za nositelja Programa razvoja Industrijske zone, uz 

uvjet sklapanja Ugovora o komunalnom opremanju sa Gradom Ivancem i Poslovnom 

zonom Ivanec d.o.o.“ 

 

II. 

U točki 9. Cijena komunalno opremljenog zemljišta  i sistem financiranja projekta 

dodaje se podtočka 3. koja glasi: „ 3. za zemljište  koje za prodaju nudi Grad Ivanec 

i/ili   trgovačka društva kojima je Grad Ivanec osnivač ili suvlasnik, vrijednost  zemljišta  

utvrđuje se  nalazom ovlaštenog sudskog vještaka o procijenjenoj vrijednosti zemljišta  

i predstavlja kupoprodajnu cijenu zemljišta. Cijena komunalnog opremanja jest razlika 

do  visine cijene komunalno opremljenog zemljišta važeće u trenutku kupoprodaje, 

koja  je definirana  u točci 9, podtočka 1. ovog Programa, uz uvjet redefiniranja izračuna 

komunalnog opremanja za godinu u kojoj se kupoprodaja provodi. Cijena zemljišta i 

cijena komunalnog opremanja se iskazuje u Eur/m2, plativo po srednjem tečaju HNB 

na dan plaćanja.  

 

III. 

Ove dopune Programa  razvoja Industrijske zone za razdoblje 2016.-2020. godine 

stupaju  na snagu danom donošenja. 
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TOČKA 9. 

Odluka o vrijednosti boda komunalne naknade 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu 

te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“ te je jednoglasno donijeta  

 

ODLUKA 

o vrijednosti boda komunalne naknade 

 

ČLANAK 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se vrijednost boda komunalne naknade po četvornome 

metru (m2) korisne površine stambenog prostora u I. zoni Grada Ivanca. 

 

 ČLANAK 2. 

Vrijednost boda komunalne naknade (B) iz čl. 1. ove odluke određuje se u 

iznosu od 5,52 kune po četvornom metru (m2) korisne površine stambenog prostora u 

I. zoni Grada Ivanca, godišnje. 

 

ČLANAK 3. 

Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o visini komunalne 

naknade u Gradu Ivancu (Službeni vjesnik Varaždinske županije 52/15, 68/17). 

 

ČLANAK 4 

Ova Odluka objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije, a stupa 

na snagu 1. siječnja 2019. godine. 
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Sve točke dnevnog reda su obrađene te predsjednica zaključuje rad sjednice. 

 

Dovršeno u  20,31   sati. 

 

 

ZAPISNIK IZRADILA:    PREDSJEDNICA GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA GRADA IVANCA: 

        Ksenija Sedlar Đunđek, mag.oec. 

 

 


